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Protokół  Nr XI/2015 z sesji  Rady Miejskiej w Wołominie 
z  dnia 17 września 2015 roku

Radnych ogółem    -  23
Radnych obecnych na sesji – 23

Listy obecności radnych, Przewodniczących Rad Osiedlowych, Sołtysów i  pracowników
jednostek organizacyjnych gminy stanowią załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Miejskiej Leszek Czarzasty, stwierdziwszy quorum ( na sali obrad
obecnych było 21 radnych. Nieobecni radni to: Krzysztof Rembelski i Mariusz Stępnik )
otworzył  XI sesję Rady Miejskiej w Wołominie kadencji 2014-2018 w dniu 17 września
2015  roku  o  godz.  14:15.  Przywitał  Panią  Burmistrz  Elżbietę  Radwan,  Zastępców
Burmistrza: Edytę Zbieć i Sylwestra Jagodzińskiego, radnych, urzędników, przedstawicieli
jednostek  organizacyjnych  gminy,  Sołtysów,  Przewodniczących  Zarządów  Osiedli  i
przedstawicieli mediów. 
Poinformował, że zgodnie ze Statutem Gminy głosowanie będzie odbywało się przy użyciu
systemu  elektronicznego  do  głosowania.  Tylko  w  przypadku  awarii  tego  systemu
głosowanie będzie odbywało się poprzez podniesienie ręki.
                                                                                            
Pkt 1
Wybór sekretarza obradach

Do pełnienia  funkcji  sekretarza  obrad zaproponowano kandydaturę  radnego  Mateusza
Beredy

Kandydatura radnego została przyjęta w głosowaniu jawnym za - 20 głosy, przeciw - 0,
wstrz. - 1 osoba.

Pkt 2 
Ustalenie porządku obradach

Leszek Czarzasty – Przewodniczący Rady
Radni otrzymali porządek obrad wraz z zawiadomieniem o terminie sesji ( załącznik Nr 2
do niniejszego protokołu ) i projektami uchwał. 
Odczytał  wnioski  Burmistrza  Wołomina  o  wprowadzenie  do porządku obrad uchwał  w
sprawie:
- wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości na okres do 5 lat ( załącznik nr 3 do nn
protokołu );
- zmiany regulaminu parkingu działającego w systemie typu Parkuj i Jedź przy ul. Wąskiej
w Wołominie ( załącznik nr 4 do nn protokołu )

Tomasz Kowalczyk – radny
Zapytał o losy uchwały dot. nadania nazwy ulicy w miejscowości Mostówka z podaniem
terminu kiedy uchwała pojawi się na sesji ?

Tomasz Góralski – Naczelnik Wydziału Geodezji
Odpowiedział, że obecnie projekt uchwały jest konsultowany ze społecznością lokalna. Po
zebraniu opinii,  w tym zakresie, projekt uchwały zostanie skierowany pod obrady Rady
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Miejskiej.

Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Stwierdził, że gdyby radny Tomasz Kowalczyk zadał swoje pytanie na posiedzeniu komisji,
to już wtedy otrzymałby odpowiedź.

Radni  wyrazili  zgodę  na  wprowadzenie  do  porządku  obrad  wnioskowanych  projektów
uchwał w głosowaniu jawnym za- 21 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Porządek obrad z zaproponowanymi zmianami został przyjęty w głosowaniu jawnym za-21
głosów, przeciw-0, wstrz.-0

                                              Na sesję przybył radny Krzysztof Rembelski – godz. 14:30

Pkt 3
Protokół  z  X  sesji  Rady Miejskiej  w  Wołominie  w  dniu  25  czerwca  2015  roku  został
przyjęty bez uwag w głosowaniu jawnym za- 22 głosy, przeciw-0, wstrz.- 0

Pkt 4

Komisja Gospodarki – Bogdan Sawicki
Komisja  opiniowała  projekty  uchwał  przygotowane  na  toczącą  się  sesję.  Wszystkie
uchwały otrzymały opinię pozytywną komisji.

Komisja Finansów Gminnych – Jakub Orych
Komisja  opiniowała  projekty  uchwał  przygotowane  na  toczącą  się  sesję.  Wszystkie
uchwały otrzymały opinię pozytywną komisji.

Komisja Bezpieczeństwa – Zbigniew Paziewski
Komisja spotkała się 3 razy. 
W miesiącu lipcu komisja debatowała na temat bezpieczeństwa na ulicach Wołomina. Było
to już trzecie, kolejne spotkanie na ten temat. W pierwszym takim spotkaniu uczestniczyła
Zastępca  Burmistrza  Edyta  Zbieć.  Wraz  z  komisją  wizytowała  ulice  miasta  i  oglądali
niebezpieczne miejsca.   W tym spotkaniu  uczestniczył  również  Zastępca Komendanta
Wydziału Rychu Drogowego Policji w Wołominie. Sporządzono protokół z tego spotkania,
który został złożony pani Burmistrz. Radni czekają na odpowiedź w tym względzie.  
Kolejne spotkanie komisji odbyło się 4 sierpnia. Było to spotkanie z przedstawicielami DJ
Chem.  w związku z tym, że mieszkańcy i przedstawiciele Rady Osiedlowej z terenu na
którym funkcjonuje DJ Chem wyrazili swoje zaniepokojenie w związku z pojawiającymi się
informacjami,  że  zakład  może  być  bardzo  niebezpieczny.  Doprowadzono  więc  do
spotkania obu stron. W spotkaniu uczestniczyli  również przedstawiciele Wojewódzkiego
Inspektoratu ochrony środowiska. Był obecny Zastępca Komendanta Państwowej Straży
Pożarnej  z  Warszawy  i  Komendant  Powiatowej  Straży  Pożarnej  w  Wołominie,
Przedstawiciele Rady Osiedlowej, Prezes DJ Chem Bogdan Domagała z kilkoma osobami
załogi, Pani Burmistrz z Zastępca Burmistrza.
W konkluzji  ze spotkania stwierdzono, że zakład w zasadzie jest  bezpieczny i  nic nie
zagraża mieszkańcom.  Pani  Burmistrz  zobowiązała się  do  zamieszczenia informacji  w
biuletynie urzędowym, że zakład jest bezpieczny, by tym samym uspokoić mieszkańców.
Trzecie spotkanie odbyło się w dniu 14 września i procedowano nad  projektami uchwał.
Omawiane uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie. 
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Na  posiedzeniu  Komisji  przedstawiciele  Związków   Emerytów  i  Rencistów  poruszali
problem  lokali  oddanych  do  ich  użytku.  Zastępca  Burmistrza  Sylwester  Jagodziński
zobowiązał się do podjęcia stosownych działań mających na celu rozwiązanie problemów
tych grup społecznych. Chodziło między innymi o wyremontowanie podług w lokalu na ul.
Przyjacielskiej.  Zgodnie z protokołem inspektora budowlanego lokal na ul. Szopena nie
nadaje się do użytkowania.  Od tego czasu minęły trzy lata. Należy obejrzeć ten lokal i
albo uzyskać zmianę decyzji Inspektora Budowlanego przy wykonaniu remontu, lub jeśli
nie ma takiej możliwości to należy użytkowników usunąć z tego lokalu. 

Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina.
Przyznała, że problem jest od trzech lat. Obecnie podjęto współpracę z Kołem Emerytów.
Zostały  wskazane  kilka  lokali,  żeby  tych  emerytów  wyprowadzić  z  tego  lokalu.
Proponowano nawet  lokal  na  ul.  Sikorskiego 88 –  bardzo nowoczesny lokal.   Jednak
członkowie związku nie chcą poruszać się w dalszej odległości od stacji kolejowej, gdyż w
tym kole są różne osoby, nie tylko z Gminy Wołomin. Pomimo tego, że do lokalu na ul.
Sikorskiego można dotrzeć komunikacja miejska to to koło nie zdecydowało się na ten
lokal. Wskazywano też kilka innych lokali. Wszystkie pojawiające się wolne lokale  były
proponowane przedstawicielom tego koła.

Komisja Bezpieczeństwa – Zbigniew Paziewski
Uważał, że nie jest tak jak Pani Burmistrz mówi.
Na  spotkaniu  Komisji  Bezpieczeństwa,  które  odbyło  się  przed  sesją,  była  omawiana
sprawa  jednego  z  mieszkańców  Leśniakowizny.  Obecny  był  Zastępca  Burmistrza
Sylwester Jagodziński i Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska. Sprawa idzie w dobrym
kierunku i z pewnością zostanie rozwiązana. 

Komisja Edukacji – Adam Bereda
Pomiędzy sesjami komisja spotkała się jeden raz i dyskutowano na temat przedłożonych
projektów uchwał oraz spraw bieżących, które zastały radnych w tym trzymiesięcznym
okresie od poprzedniej sesji.   

Komisja Rewizyjna – Dominik Kozaczka
Komisja Rewizyjna w okresie między sesjami spotkała się dwa razy. Przedmiotem spotkań
było  dokończenie  prowadzonej  kontroli  i  przygotowanie  protokołu  z  tej  kontroli.
Przewodniczący komisji odczytał protokół z przeprowadzonej kontroli wykonania uchwały
Rady  Miejskiej  w  Wołominie  Nr  XXXVIII-48/2014  w  sprawie  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  pn.”  Tereny  obsługi  technicznej  gminy  wraz  z
przyległymi terenami usługowo-produkcyjnymi we wsi Stare Lipiny. ( Treść odczytanego
protokołu komisji stanowi zał. Nr 5 do niniejszego protokołu).
Radny poprosił o informację jak zakończyły się sprawy jednostki Kultury w Ossowie i firmy
IMPERT.  Komisja otrzymała informacje, że postępowania są w toku, a brak jest informacji
o sposobie załatwienia sprawy.                                             

Pkt 5
Olga Ludwiniak – Wydział Organizacji
Przedstawiła informację o realizacji uchwał z X sesji Rady miejskiej podjętych na sesji w
dniu 25 czerwca 2015 roku – Treść tej informacji stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego
protokołu.
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Pkt 6

Informacje o pracy Burmistrza Wołomina, w formie multimedialnej przedstawili Zastępcy
Burmistrza Edyta Zbieć i Sylwester Jagodziński oraz Skarbnik Gminy Marta Maliszewska. 
Wydruk prezentacji stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Marta Maliszewska – Skarbnik Gminy
Omówiła przedstawioną radnym  informację o wykonaniu budżetu Gminy Wołomin za I
półrocze 2015 roku. Odczytała również opinię RIO o przedłożonej informacji. Treść opinii
RIO stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu. 

Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina
W uzupełnieniu przedstawionej prezentacji  pochwaliła pracowników urzędu, którzy zaczęli
pracować prawidłowo i rzetelnie. 
 -  Jako kluczową sprawę dla  gminy uznała  modernizację  linii  kolejowej  i  przedstawiła
informacje  o  stanie  prac.  W dniu 10 września  odbyło  się  cykliczne spotkanie  robocze
dotyczące modernizacji linii 75. Wyjątkowo na tym spotkaniu był i inwestor i wykonawca.
Omówiono postęp prac na poszczególnych odcinkach linii kolejowej.  Prace związane z
budową tymczasowego przejazdu przez linie kolejową na wysokości ul. Sikorskiego, maja
być  zakończone  na  przełomie  września  i  października.  Zgodnie  z  przekazanymi
informacjami, budowa obydwu tuneli, tj w ciągu ul. Geodetów i w ciągu ul. Sasina powinny
być  zakończone  do  końca  czerwca  2016  roku.  Projekt  organizacji  ruchu  na  czas
przebudowy przejazdów jest w trakcie realizacji przez TORPOL
- Rozbudowa drogi wojewódzkiej  634 – zadanie realizowane przez Mazowiecki Zarząd
Dróg  Wojewódzkich  w  Warszawie.  W  związku  z  przystąpieniem  do  opracowania
dokumentacji projektowej budowy drogi 634 na terenie gmin: Zielonka, Kobyłka i Wołomin,
w dniu 2 września odbyła się pierwsza rada techniczna. Gmina Wołomin zwróciła się o
wprowadzenie  do  dokumentacji  projektowej  budowy  kanalizacji  deszczowej  o
odpowiedniej  średnicy,  która  pozwoliłaby na przejecie  wód  opadowych  z  terenu  miast
Wołomin  i  Kobyłka  i  odprowadzenie  ich  do  rzeki  Długa.  Rozwiązanie  to  pozwoliłoby
zastąpić  dotychczasowy  niedrożny  kanał  przebiegający  poza  pasem  drogowym.
Zaproponowany sposób odwodnienia pozwoli na odciążenie dotychczasowego sposobu
odwodnienie naszego miasta poprzez rów „D”. Jak bardzo strategiczna jest to sprawa dla
Wołomina, to przekonywał radnych Zastępca Burmistrza Sylwester Jagodziński.
Zwracając  się  doi  słuchaczy,  Pani  Burmistrz  zapewniła,  że  Zarząd  Gminy  patrzy  na
wszystko  perspektywicznie,  a  nie  „tu  i  teraz”.  Ma wizję  tego miasta.  Wie jak  rozłożyć
akcenty  i  gdzie  są  strategiczne  sprawy dla  Wołomina  i  bardzo  niebezpieczne  punkty.
Dlatego o tych sprawach się mówi i władze gminy będą bardzo solidnie pracować, żeby
ten  Wołomin  wyglądał  inaczej.  Sprawy  Wołomina  są  dopilnowane.  Każdy  wpływający
dokument  jest  analizowany.  Wpłynęło  tez  pismo  od  Marszałka  Województwa
Mazowieckiego z e zobowiązaniem, że w ramach robót uzupełniających doprojektuje na
potrzeby  Gminy  Wołomin,  rondo  na  skrzyżowaniu  ulic:  Szosa  Jadowska  i  Aleja
Niepodległości. O tym zapomniano. Przy modernizacji kolei nikt o tym nie mówił. Tunel w
ul. Geodetów kończy się na wysokości budynku Spółdzielni Budownictwa Mieszkaniowego
w Wołominie, a dalej już nic. Jest więc zapewnienie i będzie projektowane rondo i to dzięki
logicznemu kontrolowaniu działań wielu instytucji. 
W okresie sprawozdawczym odbyło się wiele spotkań: 
- w dniu 2 lipca spotkanie z Wojewodą Mazowieckim w sprawie S* oraz przygotowania do
tzw. SCHETYNÓWEK
- w dniu 6 lipca odbyło się spotkanie z sołtysami i Przewodniczacymi Rad Osiedlowych
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- W dniu 7 lipca odbyło się spotkanie u Starosty wołomińskiego w sprawie „Wspólnego
Biletu”
-   7  lipca  spotkanie  w Urzędzie  Marszałkowskim w Warszawie  w sprawie  zamknięcia
przejazdów kolejowych na terenie Wołomina i Zielonki
-  9 lipca spotkanie ze wszystkimi  służbami zajmującymi  się  ratownictwem medycznym
oraz w sprawie zabezpieczenia Wołomina w trakcie modernizacji kolei.
- 9 lipca spotkanie dotyczące możliwości przywrócenia „Wspólnego Biletu”. Cały czas coś
robi się w tej sprawie.
-  9-11  lipca  to  Międzynarodowy  Memoriał  Małgorzaty  Dydek  na  hali  OSIR  Huragan.
Wszystkim, którzy biorą czynny udział w uroczystościach organizowanych przez Gminę
Wołomin, bądź współorganizowanych, Pani Burmistrz podziękowała.
-  17  lipca  obchodzono  Święto  Policji.  Impreza  bardzo  dobrze  odebrana  przez
mieszkańców.
-  29  lipca  został  podpisany  Społeczny  Pakt  Przeciwko  Dopalaczam.  W  Ministerstwie
Spraw wewnętrznych gminę Wołomin reprezentowała Zastępca Burmistrza Edyta Zbieć.
Tematem żyła cała Polska, bo było dużo zatruć, nieszczęść i ludzkich łez. W Wołominie
mówi się stanowcze „NIE” takiej formie rozrywki młodzieży. Pani Jadwiga Gawkowska –
Dyrektor  OPTU  bardzo  pomaga.  Włącza  się  w  to  Wydział  Pani  Edyty  Malinowskiej.
Zastępca  Burmistrza  Edyta  Zbieć  przekazała  w  ministerstwie  deklaracje  Wołomina  i
Społeczny Pakt Przeciwko Dopalaczam został podpisany. 
- 4 sierpnia odbyło się spotkanie u Wojewody Dariusza Piątka w sprawie S8. Cały czas
pilnowane są sprawy ważne, które były zapomniane.
- 26 sierpnia – spotkanie kolejne w sprawie S8
-  28  sierpnia  –  „Od  Solidarności  do  Samorządności”  -  uroczyste  wręczenie  odznak
honorowych za zasługi dla samorządu terytorialnego.
-  28  sierpnia  pożegnanie  Księdza  Sylwestra  Sienkiewicza.  Po  16  latach  posługi
duszpasterskiej w Wołominie, odszedł na emeryturę i jest rezydentem w parafii Radzymin. 
- 29 sierpnia – uroczystości 35 rocznicy podpisania porozumień sierpniowych
-  29  sierpień  –  powitanie  księdza Witolda  Gajdy jako Proboszcza Parafii  Matki  Bożej
Częstochowskiej.
- 2 września – kolejne spotkanie w sprawie „Wspólnego Biletu”
- 4 września – spotkanie z Panem Andrzejem Krzysztofem Kunertem – Sekretarzem Rady
Ochrony  Pamięci  Walk  i  Męczeństwa.  Zamierza  się  zawrzeć  z  Radą  umowę,  celem
pozyskania pieniędzy na renowacje miejsc pamięci.
-  5-6 września – Wołomiński  zlot  pojazdów zabytkowych im. Tomasza Mikulskiego.  To
wspaniała impreza, bardzo dobrze oceniona przez mieszkańców.
- 8-10 września odbyło się Forum Ekonomiczne w Krynicy Zdroju.
- 12 września to 25 – lecie samorządu terytorialnego- Konferencja  Dwór Franciszków
-  15  września  Konferencja  Forum  Liderów  Samorządów  lokalnych  Województwa
Mazowieckiego
-  15  września  –  7  doroczna  debata  ekspertów  LUFORUM  2015  –  Gmina  Wołomin
uzyskała tytuł eksperta ds. grypy. Bani Burmistrz zaprezentowała statuetkę, która została
przyznana gminie za całokształt  działań na rzecz profilaktyki  grypy. Podziękowała Pani
Edycie Malinowskiej Naczelnikowi Wydziału Polityki Społecznej, Sportu i Edukacji, która
od  lat  propagowała  szczepienia  przeciwko  grypie.  Nie  pozwoliła  też  zapomnieć,  że
prekursorem profilaktyki w sprawie grypy była nieodżałowana Pani Doktor Alina Czerska.
Dlatego trzymana w ręku statuetkę Pani Burmistrz dedykowała Pani doktor Alinie Czerskiej
za całokształt zasług dla Wołomina. To był niezapomniany człowiek, wspaniały pediatra,
który zawsze leczył pokolenia Wołominiaków i pomagał im. To Pani Alina Czerska, była
radna,  zapoczątkowała cała sprawę związaną z profilaktyka grypy
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W dniu 26 czerwca odbyły się uroczystości zakończenia roku szkolnego w placówkach
oświatowych naszej gminy
- 27 czerwca odbył się V zlot rowerów zabytkowych oraz turniej gier komputerowych.
-  27 czerwca – mistrzostwa akademii  Młodego Piłkarza „Gol”  oraz piknik  sportowy na
terenie OSiR
-  28  czerwca  to   impreza  pod  nazwą  HURAGAN  CAP –  piknik  w  ramach  funduszu
sołeckiego w Starych Lipinach
- 28 czerwca – koncert z okazji 15 -lecia istnienia Chóru Miejskiego
- 5 lipca – Rodzinny Piknik Rowerowy w Ossowie i Piknik Parafialny w Helenowie
- 1 sierpnia obchody 71 rocznicy wybuchu powstania warszawskiego
-  7 sierpnia – wspólnie z Muzeum Niepodległości zorganizowano konferencje prasowa
poświęcona ogłoszeniu współpracy pomiędzy obiema instytucjami, a także przypomniano
o potrzebie pozyskiwania środków na budowę muzeum w Ossowie. Prowadzona jest akcja
„Czas na Muzeum w Ossowie”. Pani Burmistrz zwróciła się do Prezydenta Andrzeja Dudy
o  objecie  patronatem  narodowym  tego  przedsięwzięcia.  Na  razie  oczekuje  się  na
informacje z pałacu prezydenckiego. Pani Burmistrz stwierdziła,  że warto czytać dobre
gazety,  a  nie  takie,  które  niosą  ze  sobą  dziwne  treści.   Poinformowła,  że  w  prasie
angielskiej  pojawiła  się  informacja,  że  budową  tego  Muzeum  w  Ossowie  jest
zainteresowana Polonia i Związki Zawodowe Solidarność.
- 14-15 sierpnia to obchody rocznicy Wielkiej Bitwy Warszawskiej.  Podziękowania Pani
Burmistrz skierowała do uczestników, a szczególnie do służb: Strażakom, MZDiZ, MZO i
wszystkim,  którzy  bardzo  napracowali  się  przy  organizacji  i  przeprowadzeniu  tych
uroczystości, które były bardzo dobrze przygotowane. 
-  22  sierpnia  to  festyn  OSP w Zagościńcu.  Na  zakończenie  wakacji  odbyła  się  tez  I
Turowska Impreza Integracyjna.
- 1- września  to obchody 76 rocznicy wybuchu II Wojny Światowej
- 17 września – to Dzień Sybiraka
Instytucja Kultury w Ossowie była współorganizatorem akcji mobilizacji, czyli wydarzenia
promującego rozpoczęcie działalności przez Fundację Polonia In Vitta, której zadaniem
jest  pozyskiwanie  środków  na  budowę  Muzeum  w  Ossowie.  Potrzebna  jest
ogólnonarodowa składka, bo inaczej jak wiadomo, gmina nie podoła sama w tym temacie. 
Nastąpiło podpisanie porozumienia na potrzebę obchodów 95 rocznicy obchodów Bitwy
Warszawskiej  pomiędzy  Instytucją  Kultury,  a  Centralnym  Archiwum  Wojskowym.  Pan
Maksym Gołoś – Dyrektor  jest bardzo aktywny w pozyskiwaniu rożnych ciekawostek i
działań, żeby ten Ossów jak najbardziej wypromować. 
Część  zadań  wykonują  pracownicy  Urzędu  Miejskiego,  ale  dużo  spraw  jest
przekierowanych do realizacji jednostek organizacyjnych gminy i do spółek gminnych. W
mniejszych  gminach  to  urzędy  zajmują  się  całokształtem  spraw  związanych  z
funkcjonowaniem  samorządu.  W  Wołominie  są  spółki  gminne  i  zakłady  i  pewne
uprawnienia tam można delegować:
PWiK – w ramach projektu pn. „Rozbudowa sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej i
deszczowej  na  terenie  miasta  i  gminy  Wołomin”  zrealizowano  w  ramach  programu
operacyjnego”Infrastruktura  i  Środowisko”  priorytet  I  oś  gospodarka  wodno-ściekowa,
działanie 1.1 Gospodarka Wodno-Ściekowa w Aglomeracjach powyżej 15 000 przy udziale
środków z  Funduszu spójności  Unii  Europejskiej.  Odebrano agregat  kogeneracyjny na
oczyszczalni ścieków KRYM. 
Zakończono prace budowy sieci kanalizacyjnej w ul Nowa wieś. W chwili obecnej trwają
prace odtworzeniowe nawierzchni.
W  najbliższej  perspektywie  planowane  jest  uzyskanie  pozwolenia  na  użytkowanie
kanalizacji sanitarnej ulic: Piłsudskiego, Radzymińskiej, Witosa w miejscowości Czarna z
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budowa dwóch przepompowni ścieków, w ulicy Al. Niepodległości w Wołominie na odcinku
od ul. Dworskiej do ul. Lipińskiej. 
W  ramach  projektu  pn.  Budowa  i  remont  sieci  kanalizacyjnej  w  Wołominie,  oraz
modernizacja  urządzeń  technicznych  realizowano  w  ramach  programu  operacyjnego
Infrastruktura i Środowisko , priorytet I, oś Gospodarka Wodno Ściekowa, priorytet I, oś
gospodarka  wodno-ściekowa,  działanie  1.1  Gospodarka  Wodno-Ściekowa  w
Aglomeracjach  powyżej  15  000  przy  udziale  środków  z  Funduszu  spójności  Unii
Europejskiej odebrana została wirówka dla oczyszczalni ścieków KRYM. 
Trwają  roboty  budowlane  budowy  sieci  kanalizacji  sanitarnej  w  ulicy  Czarnieckiego,
Nauczycielskiej,  Podgórskiej,  Witosa  i  Dobrej  w  Wołominie  i  miejscowości  Czarna,  o
łącznej długości ok. 4 km. 
Trwają roboty budowlane w ramach umowy na remont i przebudowę istniejącej kanalizacji
sanitarnej na terenie Wołomina. Kontrakt obejmuje realizacje kanalizacji sanitarnej w ul.
Kurkowej,  brzozowej,  Średniej,  Al.  armii  Krajowej,  Kościelnej  i  przebudowy Kanalizacji
Sanitarnej w Al. Armii Krajowej, Kobyłkowskiej i Gryczanej. 
W ramach projektu pn. Budowa Sieci Wodociągowej i Kanalizacji Sanitarnej na Terenach
Wiejskich Gminy Wołomin realizowanego w ramach rozwoju obszarów wiejskich na lata
2007-2013 uzyskano pozwolenie na użytkowanie drugiego etapu projektu obejmującego
siec  kanalizacji  sanitarnej  w ul.  Watykańskiej,  Rzymskiej,  Rubinowej,  Wyszyńskiego w
Majdanie o łącznej długości  1,5 km. 
EDUKACJA:
Z dniem 31 sierpnia 2015 roku zakończyły się kadencje dyrektorów: 
- Zespołu Szkół nr 1 w Wołominie
-Zespołu szkół w Czarnej
- Szkoły Podstawowej Nr 3 w Wołominie
- Przedszkola Nr 5 w Wołominie
Warunkiem  przedłużenia  zatrudnienia  jest  uprzednie  zasięgniecie  opinii  danej  Rady
Pedagogicznej oraz uzgodnienie tej decyzji z Mazowieckim Kuratorem Oświaty. 
We wszystkich pięciu  przypadkach Kurator  wyraził  zgodę na przedłużenie powierzenia
stanowiska dyrektora na kolejnych 5 lat. 
Budżet:
Dnia  10 września  upłynął  termin  składania  wniosków do budżetu  gminy na 2016 rok.
Wpłynęło  ponad  75  wniosków.  Obecnie  wydziały  i  jednostki  merytoryczne  sprawdzają
wnioski.
Burmistrz Elżbieta Radwan odczytała informację o wydanych przez siebie zarządzeniach
w okresie między sesjami. Zarządzeń w tym okresie wydano 81. 

Wszystkie  Zarządzenia  Burmistrza  Wołomina  są  zamieszczone  w  Biuletynie  Informacji
Publicznej.  

Zespół  ds. Windykacji  Należności od dnia 1 lipca wydał  10 decyzji  administracyjnych i
przekazał dwa odwołania do Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Warszawie. 

Wydział Organizacji Urzędu w okresie od poprzedniej sesji zarejestrowano i opublikowano
w BiP 81 Zarządzeń Burmistrza Wołomina. 
W  centralnym  rejestrze  zarejestrowano  117  wniosków  o  udostępnienie  informacji
publicznej. Łącznie udostępniono informacje na 112 wniosków, a 5 wniosków jest w trakcie
rozpatrywania. 
W  ramach  poniedziałkowych  przyjęć  interesantów  w  okresie  sprawozdawczym  Pani
Burmistrz przyjęła 95 osób. Zastępca Burmistrza Edyta Zbieć przyjęła 40 osób, a Zastępca
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Burmistrza Sylwester Jagodziński przyjął 54 osoby.
Przygotowano i przeprowadzono na terenie Gminy Wołomin Referendum Ogólnokrajowe z
frekwencja 8, 22%.
Trwają  przygotowania  do wyborów do Sejmu i  Senatu  RP zarządzonych  na dzień  25
października 2015 roku.
W dniu 17 sierpnia 2015 roku został złożony wniosek na pożyczkę na realizacje projektu
pt. Rekultywacja zbiornika retencyjnego przy Muzeum Zofii i Wacława Nałkowskich. 
W dniu 17 sierpnia br. zostały złożone wnioski o dotacje na realizację projektu „Szlakiem
Pieszo Rowerowym z Wołomina do Ossowa”  w ramach programu wspieranie rozwoju
terenowej  infrastruktury  edukacyjnej  oraz  projektu  pn.”  Wykorzystanie  interaktywnych
aplikacji komputerowych oraz modeli demonstracyjnych eksperymentalnych w szkoleniach
z zakresu odnawialnych źródeł energii  w Centrum Edukacji  Ekologicznej w Ossowie w
ramach programu Wspomaganie Edukacji Ekologicznej Społeczeństwa.
W  dniu  27  sierpnia  br  zostały  złożone  uzupełnienia  formalne  do  przedmiotowych
wniosków.
W dniu 4 września br zostały złożone wnioski o dotacje na realizację projektów pn. „ na
Straży Czystego Powietrza- EKO NAKRĘCENI – nauka ekologii przez zabawę” w ramach
projektu Organizacja Konkursów i  Olimpiad w Zakresie Edukacji  Ekologicznej. Obecnie
oczekuje się na ocenę formalna złożonych wniosków.
Tworzony jest  Dom dziennego pobytu  dla  seniorów w ramach wieloletniego programu
SENIOR WIGOR.
Od  dnia  18  sierpnia  2015  roku  w  Urzędzie  Miejskim  trwa  kompleksowa  kontrola
gospodarki  finansowej  za  rok  2014.  Kontrola  prowadzona  jest  przez  Regionalna  Izbę
Obrachunkowa w Warszawie. Kontrola potrwa do połowy października z możliwością jej
przedłużenia.
W  Biuletynie  Informacji  Publicznej  umieszczono  rejestry  umów  zawierane  z  osobami
fizycznymi za lata 2012 i 2013. 
Z  budżetu  państwa  gmina  otrzymała  kwotę  105  zł,  tytułem  zwrotu  części  wydatków
realizowanych w ramach funduszu sołeckiego.
Zakończona  została  kontrola  przeprowadzona  przez  Mazowiecki  Urząd  Wojewódzki  w
Warszawie- Wydział Kontroli.  Kontrola obejmowała lata od 1 stycznia 2013 roku do 25
listopada  2014  roku.   Stwierdzono  duże  nieprawidłowości  w  zakresie  nieterminowości
załatwiania spraw. Protokół będzie dostępny. Nieprawidłowości stwierdzono w Wydziale
Spraw  Obywatelskich,  osoba,  która  prowadzi  klasyfikacje  wojskową,  to  było  dużo
zastrzeżeń  do  nieterminowości  wydawanych  decyzji,  dokumentów.  Pani  Burmistrz
zmonitorowała sprawę, odnośnie tego co się dzieje w urzędzie. Sprawdziła zakres wiedzy
urzędników.  Tam gdzie  nie  było  dobrze z  podstawową znajomością  przepisów prawa,
zorganizowała zamknięte szkolenie z KPA. 
Urzędnicy  zaczęli  pracować  prawidłowo.  W  tej  kadencji  zaznaczyło  się  ogromne
przyspieszenie.  Nikt  się  nie  obija.  Wszyscy  ciężko  pracują.  Nie  ma  czasu  na  dziwne
gazetki i odpowiadanie na dziwne tematy. 
Pani  Burmistrz  podziękowała  swoim  zastępcom,  naczelnikom  i  pracownikom  urzędu,
jednostek organizacyjnych, spółek.

Tomasz Kowalczyk – radny
Pogratulował  twórcom  prezentacji,  która  była  jasna,  klarowna  i  przejrzysta.  Pochwalił
Naczelnika Sebastiana Nowaka, który dotrzymał słowa danego na posiedzeniu komisji –
radny otrzymał dokumenty, o które prosił. 
W  przedstawionym  sprawozdaniu  radnemu  zabrakło  akcji  biblioteki.  Pracownicy  tej
jednostki bardzo się starają, a w sprawozdaniu nic na ten temat nie było powiedziane. 
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Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina
Usprawiedliwiła  ten  brak,  faktem,  iż  do  Wydziału  organizacji  nie  wpłynęły  stosowne
informacje na temat  pracy Biblioteki  Miejskiej.  Niemniej,  Pani  Burmistrz  stwierdziła,  że
pracownicy wykonują dużo 

Tomasz Kowalczyk – radny
Do  radnego  dotarła  informacja,  że  była  prośba  o  przedłużenie  o  tydzień  terminu
wykonania analiz, ale urząd nie wydał takiej zgody ? Jeżeli jest to prawda, to radny zapytał
dlaczego ?

Sebastian Nowak – Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska
Takie zapytanie nie dotarło do Urzędu Miejskiego. Badania są w trakcie, a na wyniki tych
badan trzeba poczekać do końca września 2015 roku. 

Konrad Fuśnik – Wiceprzewodniczący Rady
W  trakcie  prezentacji,  poinformowano  o  podjęciu  prac  nad  przedłużeniem pasażu  na
osiedlu Niepodległości na odcinku od ul. Kościelnej do ul. Lipińskiej. Prosił o informacje
jakie prace zostały przeprowadzone do tej pory, jakie prace planuje się przeprowadzić w
przyszłości i na jakich działkach z podaniem numerów działek. 

Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Przekazał  tą  informację,  by  uzmysłowić  radnym  w  którym  miejscu  Wydział  Geodezji
prowadzi  działania  w  celu  ustalenia  stanu  prawnego  tego  co  hasłowo  nazywa  się
„dojściem do nowej siódemki”.  Niektóre osoby z tego terenu wiedzą o co chodzi, i jest to
miejsce gdzie kończy się pasaż na ul. Kościelnej i chodzi tu o odcinek od ul. Kościelnej w
kierunku szkoły,  w kierunku ul.  Lipińskiej.   To  wszystko  dzieje  się  w porozumieniu  ze
Spółdzielnią Budownictwa Mieszkaniowego. 

Paweł Banaszek – radny
Prosił  o informację co dokładnie dzieje się w sprawie Wspólnego Biletu? Kiedy będzie
podpisany kontrakt ?

Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Odbywały  się  spotkania  w  sprawie  Wspólnego  Biletu.  Początkowo  w  gronie
samorządowców  –  włodarzy  gmin.  Ustalono  podstawowe  oczekiwania  względem
Wspólnego Biletu, z których najważniejsze jest podpisanie umowy na dłuższy okres niż
jeden rok. Burmistrzowie postanowili, że postarają się o to, żeby te negocjacje z ZTM na
jak najdłuższy okres. Odbyło się spotkanie z Zarządem Transportu Miejskiego na którym
wyartykułowano takie  oczekiwanie,  jako  jedno z podstawowych i  głównych oczekiwań.
Stwierdzono,  że  jest  to  bardzo ważny temat,  od  którego zależy zainteresowanie  gmin
podpisaniem umowy.  Równolegle do sesji Rady Miejskiej w Wołominie trwa sesja Rady
Warszawy i na tej sesji ma być podjęta uchwała pozwalająca ZTM na podpisanie umowy
dla  linii  wołomińskiej  na  okres  dłuższy  tj.  na  cztery  lata.  Po  tej  uchwale  negocjacje
przyspieszą. Radni będą na bieżąco informowani o postępie w negocjacjach. 

Paweł Banaszek – radny
Zapytał, czy przewidziano jakiś okres wypowiedzenia tej umowy ? Jeśli tak to jaki ?

Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Ten temat będzie negocjowany w trakcie negocjowania szczegółowych warunków umowy.
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Jak każda umowę tak i  ta można wypowiedzieć. Jednak stronom zależy na tym, żeby
umowa była jak najdłuższa. Dla ZTM, jak i dla ich partnera Kolei Mazowieckich bardzo
istotne jest to,  żeby taka umowę podpisać na jak najdłuższy okres i  oszczędzić sobie
trudów  negocjacyjnych,  a  także  mieć  pewność  co  do  planowanych  przychodów.
Dodatkowym  atutem  całości,  będzie  to,  że  zmniejszy  się  liczba  samochodów
wjeżdżających  na  ulicę  Warszawy,  zmniejszy  ruch  w  stolicy  i  poprawi  komfort  życia
mieszkańców Warszawy. To jest właśnie idea podpisywania umów z gminami ościennymi
na funkcjonowanie Wspólnego Biletu . 

Adam Bereda – radny
W trakcie opracowania jest plan zagospodarowania przestrzennego dla ścisłego centrum
Wołomina. Na ten temat brak było informacji w przedstawionej prezentacji.

Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Przypomniał,  że  mówił,  iz  w  trakcie  opracowywania  jest  18  planów.,  wyszczególniono
jedynie te, co do których jest wysokie prawdopodobieństwo, że zostaną skierowane do
uchwalenia przez Radę Miejską jeszcze w br., lub na początku roku przyszłego.  Co do
planów centrum,  to  planuje  się  skierować  je  do  uchwalenia  w  roku  przyszłym.   One
również są na wysokim stopniu zaawansowania przygotowania,  jednak jeszcze nie  są
ukończone tzn. nie ma dokumentu gotowego do wysłania do uzgodnień. 

Adam Bereda – radny
W trakcie prezentacji Pani Skarbnik pokazała wykresy odnośnie spłaty zobowiązań Gminy
Wołomin, które wynikają bezpośrednio z wieloletniej prognozy finansowej. Te dane są tak
pokazane, jak gdyby kolejne budżety nie były planowane w deficycie.  Te krzywe jednak
będą się przesuwać. Dlatego radny zapytał na jaki maksymalny deficyt gmina może sobie
pozwolić w przyszłorocznym budżecie ?
Pani Burmistrz wymieniła szereg zarządzeń. Wśród nich były przedłożenia powołań do
pełnienia funkcji dyrektorów szkół. Zarządzenia Nr 232/2015 dotyczy skrócenia kadencji
Dyrektora  Zespołu  Szkół  Nr  5  w  Wołominie.  Ten  temat  był  poruszany  również  na
posiedzeniu  Komisji  Edukacji.  Jednak  radni  nie  uzyskali  pełnych  informacji  z  powodu
nieobecności Pani Burmistrz. Radny zapytał czym kierowała się Pani burmistrz skracając
kadencje Pani Dyrektor, jakie opinie i jakie wnioski ?

Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina
Wyjaśniła, że kierowała Nią troska o dzieci i młodzież, i o prawidłowe relacje w szkole. Na
Jej decyzję miała też wpływ współpraca z rodzicami i całokształt sytuacji w szkole.  Pani
Burmistrz lubi otaczać się fachowcami, osobami z ikrą, osobami którym narzucone tempo
pracy  odpowiada  i  którzy  potrafią  sprostać  oczekiwaniom  Pani  Burmistrz,  ale  przede
wszystkim  lubi  otaczać  się  fachowcami.  W  tym  wszystkim  istotna  rzeczą  jest  to,  że
atmosfera wokół szkoły stawała się kontrowersyjna.  Tam najwięcej było skarg i nie tylko w
obecnej  kadencji.  Na  sesjach  Rady  Miejskiej  było  najwięcej  procedowanych  tematów
związanych z ZS Nr 5.  Nasiliły się prośby rodziców. Wpłynęło dodatkowe pismo z różnych
środowisk, które nie widziały poprawy w ZS Nr 5 po zakończeniu rozpatrywania skarg.
Przeprowadzono ankietę we wszystkich szkołach. Wyniki tych ankiet były dyskusyjne i w
celu uspokojenia sytuacji,  Pani burmistrz odwołała Panią Agnieszkę Ludwin z pełnionej
funkcji  dyrektora,  ale  nie  zwolniła  Jej  z  pracy.  Pani  Agnieszka  Ludwin  nadal  jest
nauczycielem w Zespole Szkół Nr 5 w Wołominie

                                             Sesję opuścił radny Tomasz Kowalczyk godz. 17:25

11



Adam Bereda – radny
Od poprzedniej sesji były wakacje i trudno jest mówić o jakiejś pracy czy współpracy z
rodzicami.  Wszystkie  skargi,  oprócz  jednej,  która  radni  procedowali,  były  skargami
anonimowymi. Radny zapytał jaka była opinia Kuratorium Oświaty w Warszawie w związku
z  odwołaniem  z  funkcji  Pani  Agnieszki  Ludwin  ?  W  mniemaniu  radnego,  poprzez
odwołanie wskazano winnego pewnej „gęstej atmosfery” w tej szkole. 

Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina
Wie, że radny będzie kontynuował swój wywód, lecz prosiła by patrzył przez pryzmat tego,
że jak się zarządza dużym miastem to dokonywane wybory nie są łatwe. Czasem dla
poprawy  atmosfery trzeba dokonywać niezbyt popularnych decyzji w ocenie radnych, lecz
prawidłowych w ocenie organu i wewnętrznej sytuacji w szkole – prawidłowych. 

Adam Bereda – radny
Chciał wiedzieć jakie pisma i jakich środowisk wpłynęły do urzędu w tej sprawie. 

Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina
Odczytała pismo Samorządowego Komitetu Wyborczego zaniepokojonego atmosferą w
ZS nr 5.  
Pani Burmistrz nie usłyszała ani jednej negatywnej opinii  na temat zwolnienia z funkcji
Pani  Dyrektor.  Przeciwnie,  mieszkańcy,  rodzice  i  uczniowie  przychodzą  i  dziękują.
Sytuacja  jest  ustabilizowana.  Do  chwili  ogłoszenia  konkursu  Pan  Krzysztof  Szulim
( dotychczasowy zastępca dyrektora) będzie pełnił obowiązki dyrektora. Placówka pracuje
prawidłowo, a rodzice są zadowoleni, a o to chodziło. 
Na  pytanie  Przewodniczącego  rady,  odpowiedział,  że  wpłynęły  również  inne  pisma
podobnej  treści,  jednak  rodzice  zastrzegli  sobie  anonimowość.  Nie  może  więc
upubliczniać tych pism.  Z punktu widzenie procedowania skarg na sesji to należy uważać
je za anonimy.
Odpowiedziała tez na pytanie radnego Adama Beredy, informując, że Kuratorium Oświaty
negatywnie zaopiniowało Jej wniosek o odwołanie dyrektora. 
Zgodnie z przysługującym Jej  prawem  Pani  Agnieszka Ludwin odwołała się  do Sądu
Pracy i do Wojewody.

Leszek Czarzasty – Przewodniczący Rady
Zapytał kiedy Pani Burmistrz wystąpiła do Kuratorium Oświaty o opinie ?

Halina Bonecka – Dyrektor ZEASiP
Poinformowała, że wystąpienie do kuratorium było w miesiącu kwietniu. 

Adam Bereda – radny
Stwierdził,  że  takie  pisma  jak  odczytany  przez  Panią  Burmistrz  list  podpisany  przez
Prezesa  Jerzego  Mikulskiego,  mogą  wpływać  do  urzędu  i  zastanawiał  się,  czy  nad
wszystkimi będzie się procedować ?

Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina
Pismo o którym mowa, zostało wręczone Pani Burmistrz na spotkaniu ok. 150 osób. Treść
tego pisma została odczytana i Jej wręczona w tak dużym gremium. To nie Pan Jerzy
Mikulski napisał sobie to pismo, tylko był reprezentantem potężne środowisko. 
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Adam Bereda – radny
Zdaniem radnego to mogą być polityczne konfrontacje i miał nadzieję, że Pani burmistrz
nie chciała ulec tym kwestiom. 

Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina
Oświadczyła,  że  nie  należy  do  żadnej  partii  politycznej,  mimo  że  Jej  to  wmawiają
członkowie PiS, nie zachowuje się politycznie, a wszystkie Jej działania są na rzecz i dla
dobra  mieszkańców.   Nie  zrezygnuje  ze  swoich  działań,  dopóki  sytuacja  się  nie
ustabilizuje,  choćby  w  obszarze  oświaty.   Obecni  temat  jest  zamknięty.  Temat  z
dyrektorami  jest  omówiony.  Oświata  działa  wzorcowo.  Wystąpienie  radnych  PiS  może
podburzyć kogoś do działań by rozmontować oświatę w Gminie Wołomin. 

Adam Bereda – radny
Stwierdził, że radni PiS muszą pytać o te sprawy, skoro nie są one dość jasne. Nie mogą
na to „spuścić kurtyny milczenia”.

Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina
Miała nadzieję, że ciekawość radnego została zaspokojona. Pani burmistrz przypomniała,
że jest podział kompetencji pomiędzy Radą a Burmistrzem. Omawiana sporawa mieści się
w katalogu zadań Burmistrza. Pani burmistrz odpowiedziała na zadawane pytania zgodnie
z własnym sumieniem i prawdą. Na szczęście to nie Rada miejska powołuje i odwołuje
dyrektorów szkół. 

Adam Bereda – radny
Zauważył, że w odczytanym liście, była  przytoczona liczba mnoga. Nie chodziło więc o
jedna  placówkę  oświatową.  Uważał  więc,  że  Pani  Burmistrz  będzie  podchodziła
jednakowo  uczciwie  do  każdej  placówki  oświatowej  i  będzie  oceniała  zgodnie  z
sugestiami.  Przypomniał,  że  Rada  Miejska  procedowała  inne  sprawy  w  innych
placówkach, a decyzje były inne, choć i waga i ilość byłą inna. Jednak postępowanie w
przypadku dyrektora ZS Nr 5 wprowadza pewien precedens w mniemaniu radnego. 

Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina
Przyznała,  że  radny  ma  prawo  do  własnych  osądów.  Uważała,  że  wszystkim  jasno
wyjaśniła cała sytuację związaną z Zespołem Szkół Nr 5. Obecnie nic złego się nie dzieje.
Szkoła pracuje prawidłowo. Pan Krzysztof Szulim dobrze wykonuje obowiązki dyrektora i
nie ma żadnych problemów organizacyjnych w szkole.  
Jeżeli  to  Pani  burmistrz  pomyliła  się  w  ocenie  zgromadzonych  materiałów  i  jeżeli  to
rodzice mylili  się,  że trzeba stabilizować i  uspokajać sytuację,  to  sąd przywróci  Panią
Agnieszkę Ludwiniak na stanowisko dyrektora. 

Adam Bereda- radny
w  podpisanym  przez  panią  Burmistrz  zarządzeniu  było  powołanie  się  na  zagrożenie
bezpieczeństwa  placówki.  Radny  ufał,  że  jest  pełna  dokumentacja,  jeśli  chodzi  o
zagrożenie, jakie osoba Pani Dyrektor  czyniła. 

Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina
W trakcie procedowania skarg, pewien element  został zmarginalizowany. Jak wiadomo,
zostały udostępnione numery telefonów, małe dzieci były nagabywane i namawiane na
jakieś zakupy, przez obce osoby wpuszczone do szkoły. Temat był szumnie omawiany w
całej  Polsce,  że  takie  działania  nie  mogą  być  stosowane.  Wiele  programó
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publicystycznych na ten temat wyemitowanych w mediach,a w ZS nr 5 była taka właśnie
sytuacja, a radni łaskawie przymknęli na to oczy.

Adam Bereda- radny
Przypomniał, że sprawa była wyjaśniana na posiedzeniu komisji. Jeżeli jednak rada to źle
wyjaśniła,  to  radny  proponował  przeprowadzenie  audytu  wszystkich  jednostek
oświatowych, bo są sygnały, że wszędzie w taki sam sposób postępowano. Chodziło tu o
ubezpieczenia  uczniów,  o  które  jeden  z  rodziców  słał  pisma  w  2014  roku.  W  tym
momencie  Pani  Burmistrz  musi  zbadać  inne  placówki  i  podejmować  równie  surowe
konsekwencje w stosunku do pozostałych dyrektorów. 

Halina Bonecka – Dyrektor ZEASiP
W  uzupełnieniu  wypowiedzi  Pani  Burmistrz,  poinformowała,  że  zostało  przygotowane
zarządzenie w ramach kontroli  zarządczej. Była , jest i będzie przeprowadzana ankieta
anonimowa wśród wszystkich pracowników w kontekście przestrzegania etyki zawodowej
tj   znajomości  zasad etyki  zawodowej  i  przestrzegania etyki  zawodowej.  W momencie
zakończenia  wszystkich  ankiet,  zostaną  one  podsumowane  i  będą  wyniki  zbiorcze.
Jeszcze  nie  we  wszystkich  szkołach takie  ankiety  zostały  przeprowadzone.  Natomiast
według ankiet , które zostały przeprowadzone dotychczas można powiedzieć, że ok. 30%
ankietowanych  pracowników  negatywnie  wypowiadało  się  o  rządach  Pani  dyrektor
Agnieszki Ludwin. W pozostałych szkołach prawie 100% odpowiedzi było”nie wiem” albo
„nie”. Bardzo niewielki procent pracowników miało wątpliwości co do przestrzegania etyki
zawodowej.  We wspomnianym ZS nr 2 wyniki tej ankiety były o wiele lepsze niż w ZS nr
5. Wyniki ankiety w ZS nr 5 były najgorsze na niekorzyść dyrekcji. Trochę lepsze były jeśli
pytanie dotyczyło całego zespołu kierowniczego. 

Dominik Kozaczka – radny
Prosił, by na przyszłość, przy prezentacjach doszczegóławiać pewne rzeczy. Na przykład
były przedstawione „Wykonanie dokumentacji  projektowo-kosztorysowej – budowa ulicy
Kiejstuta w Wołominie”. Jak wiadomo w br wykona się jedynie dokumentację. Podany był
termin realizacji. Wiadomo jednak, że wykonana będzie jedynie dokumentacja, a realizacji
inwestycji nie będzie. Na przyszłość należy zaznaczyć, że do wskazanego terminu będzie
wykonana dokumentacja, a realizacja inwestycji będzie w przyszłym roku.

Edyta Zbieć – Zastępca Burmistrza
Stwierdziła,  że  w  prezentacji  wszędzie  było  napisane,  iż  jest  to  tylko  dokumentacja
projektowa. Czy zrealizuje się inwestycję w br czy w roku przyszłym czy za dwa lata, to nie
można mieszkańcom obiecać. Nie wiadomo czy w przyszłym roku ulica Kiejstuta zostanie
wybudowana. 

Dominik Kozaczka – radny
Wyjaśnił, że tytuł inwestycyjny brzmi: wykonanie dokumentacji i budowa. Chodzi radnemu
by  uszczegóławiać,  że  do  wskazanego  terminu  będzie  wykonana  dokumentacja
projektowa.
Radny  zapytał  również  o  zagospodarowanie  terenu  wzdłuż  torów  kolejowych  po
zakończeniu  modernizacji  linii  kolejowej.  Zastępca  Burmistrza  wspomniała,  że  została
podpisana umowa z firmą, która będzie to wykonywała. Radny zapytał czy wiadomo kiedy
można się spodziewać wyników pracy tej firmy. 
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Bożena Kucharczyk – Naczelnik Wydziału Inwestycji
Wyjaśniła, że ta umowa został podpisana niedawno i na jej efekt finalny, czyli wykonanie
projektu  koncepcyjnego  zagospodarowania  tego  terenu,  należy  poczekać  do  końca
listopada lub początek grudnia br.

Dominik Kozaczka – radny
Chciał wiedzieć, czy odbędą się jeszcze jakieś spotkania na których ta firma przedstawi
zarys swoich koncepcji ? Jeżeli takie spotkanie jest planowane, to prosił o powiadomienie
Go, bo chce uczestniczył. 

Bożena Kucharczyk – Naczelnik Wydziału Inwestycji
Tak  jak  w  przypadku  innych  inwestycji  np.  drogowych  organizowane  są  spotkania  z
mieszkańcami,  na  które  zapraszani  są  radni.  Obiecała,  że  i  w  tym przypadku  tak  się
stanie, gdy tylko pojawia się pierwsze opracowania koncepcyjne. 

Dominik Kozaczka – radny
Na stronie internetowej Urzędu Miejskiego zostały zamieszczone dwa protokoły z kontroli
MZDiZ  i  MDK.  Radny  nie  chce  omawiać  tych  protokołów  na  sesji,  ale  prosił  o  ich
omówienie  na  posiedzeniach  Komisji  Gospodarki.  Prosił,  by  przyszły  te  grupy,  które
audytowały  z  kompletami  dokumentów,  w  tym  na  jakich  upoważnieniach  te  zespoły
kontrolujące działały.
Radny wstępnie zapoznał  się  z  tymi  protokołami  i  są tam bardzo poważne zarzuty.  Z
drugiej strony, w odczuciu radnego, są kwestie o które trzeba dopytać.  

Edyta Zbieć – Zastępca Burmistrza
Powiedziała,  że  zespoły  się  już  bardzo  przygotowały  i  zostały  złożone  wnioski  do
Rzecznika  Finansów  Publicznych.   Oczywiście  zespoły  kontrolujące  odpowiedzą  na
pytania radnych. Ci, którzy zapoznali się z tymi protokołami to z pewnością wiedzą jakie
były naruszenia. Niektóre dotyczyły naruszenia dyscypliny Finansów Publicznych, a inne
wynikały z naruszenia rożnego rodzaju ustaw.  

Dominik Kozaczka – radny 
Zapytał,  czy  w  najbliższym  czasie  będą  zamieszczane  kolejne  protokoły  ?  W  prasie
pojawiają się informacje, że są kontrolowane inne jednostki. 

Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina
W  prowadzonych  kontrolach  nie  chodzi  o  to,  by  coś  znaleźć  i  kogoś  ukarać,  lecz
kontrolerzy służą pomocą i  potrafią doradzić i  księgowym i dyrektorom. Jeśli  są jakieś
drobne nieprawidłowości to można je szybko korygować. Na tym to wszystko polega. Taka
kontrola  nie  polega  na  szukaniu  winnego,  ale  na  doraźnej  poprawie  funkcjonowania
jednostki.

Dominik Kozaczka – radny
Pani Burmistrz chwali  gazetkę urzędową „Nasz Wołomin”, ale radny ma do tego tytułu
pewne zastrzeżenia. W tej publikacji jest artykuł pt. Powstaje gminny bilans otwarcia. Jest
to wywiad z Panią skarbnik. Zdaniem radnego w tym wywiadzie zostały popełnione trzy
błędy samorządowe.  Pani  Burmistrz  miała  wcześniej  zastrzeżenia do podobnej  gazety
swojego poprzednika o innym tytule. Mówiła wtedy, że w jej gazecie nie będzie PA , a
będzie to biuletyn informacyjny. Natomiast przywołany artykuł to jest ewidentna krytyka
poprzednich władz Wołomina. Teraz będzie lepiej. Takie artykuły znane są radnemu, bo
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pojawiają się co cztery lata. Dlatego stwierdził, że co innego Pani burmistrz zapowiadała, a
co innego zostało zrobione.
Kolejną kwestią, poruszana przez Przewodniczącego Rady i innych kolegów radnych, a
która nie podoba się radnemu Dominikowi Kozaczka, jest kwestia protokołów z kontroli.
Uważał, iż najpierw te protokoły powinny być upublicznione, a nie powinno być tak, że
radni dowiadują się o nich i o wynikach kontroli dowiadują się z wywiadów prasowych. 
Radny  uważał,  że  w  publikacji  znajdują  się  bardzo  niejasne  przekazy  skierowane  do
mieszkańców, chociażby powstanie sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej Nr 3 w
Wołominie.  W artykule zapisano, że „ miasto wygospodarowało środki w wysokości 3 mln.
zł.”  A  przecież  zostały  przesunięte  środki  z  jednych  inwestycji  na  drugie.
Wygospodarowanie, wg radnego, to jest taka wartość dodana. Prosił więc o precyzję, bo
mieszkańcy pytają skąd te nadspodziewane zyski ?

Edyta Zbieć – Zastępca Burmistrza
Nie zgodziła się z twierdzeniem, że jest to przesuniecie środków z jednej inwestycji  na
drugą.  Pop prostu  wypracowano pewien styl  pracy.  Nie  wysyła  się  zapytań  do trzech
wykonawców,  gdy w budżecie  na  dany cel  jest  przeznaczone 60 tys.  zł.  Ogłasza się
przetarg ogólnie dostępny i wtedy nie wpływa oferta za 59 900 zł, lecz wpływa oferta za 12
tys. zł. To są te oszczędności wypracowane przez urzędników. Zapewniła, że nie są to
śladowe ilości pieniędzy jak twierdzi radny Dominik Kozaczka. 

Dominik Kozaczka – radny
Na  poparcie  swoich  twierdzeń  odesłał  do  poprzednich  uchwał  dotyczących  zmian  w
budżecie gminy na 2015 rok. Jest tam zdjęcie kwoty 0,5 mln. zł z inwestycji budowy ul.
Traugutta, zdjęto tez środki z inwestycji budowy placu zabaw w Majdanie i z innych ulic.
Stad  pochodziły  środki  na  budowę  sali  gimnastycznej  ,  natomiast  to  o  czym  mówi
Zastępca  Burmistrza  to  są  śladowe  wartości  środków  finansowych  .  Radny  nie
kwestionował słuszności inwestycji, bo zabiegał o tą inwestycję, ale prosił o  precyzyjne
nazywanie tego co jest, a nie robienie propagandy sukcesu. 
Kolejne pytanie radnego odnosiło się do budżetu obywatelskiego. Chciał się dowiedzieć,
czy po ogłoszeniu wyników, będzie podana informacja kto i jak głosował na poszczególne
projekty. Czy do każdego projektu będzie przyporządkowana lista osób, które na niego
głosowały ?

Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina
Poinformowała, że Pani Skarbnik jest wskazana do pracy przy budżecie obywatelskim i
Panią Skarbnik prosiła o odpowiedź na pytanie radnego,jeśli je zrozumiała.  

Marta Maliszewska – Skarbnik Gminy
Chciałaby  zobaczyć  protokół  z  poprzedniego  budżetu  obywatelskiego,  albo  inne
dokumenty.  Chętnie  by  się  z  tym  zapoznała.    Jej  zdaniem  nie  na  tym  polega,  by
powiedzieć,  kto  jak  głosował,  na  jaki  projekty.   To  miały  być  konsultacje  społeczne  z
mieszkańcami, którzy mieli wskazać na jakich projektach im najbardziej za;leży. Wpłynęło
bardzo dużo ankiet. Cały czas trwa liczenie. W stosownym terminie zostanie podane do
publicznej wiadomości ile głosów otrzymało konkretne zadanie inwestycyjne. Będzie tez
informacja  ile  osób  głosowało  na  każdy  z  wniosków,  który  przeszedł  pozytywna
weryfikację jeszcze przed rozpoczęciem głosowania. Nie będzie natomiast informacji, że
wśród tych np. 100 głosów oddanych na projekt „X” głosowali konkretni mieszkańcy. 
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Leszek Czarzasty – Przewodniczący Rady
Sugerował, żeby podać ile osób,  głosowało na jeden projekt, na dwa projekty, a ile na trzy.
Chodzi o transparentność. By nie okazało się, że nagle wszyscy głosowali na trzy projekty.

Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
To  jak  radny  Dominik  Kozaczka  ocenia  biuletyn  „Nasz  Wołomin”  jest  indywidualnym
odczuciem i oceną tego co tam radny przeczytał. Intencją było poinformowanie o tym co
już się wydarzyło i  o tym co będzie się działo. Radny powiedział, że obserwuje kampanie
wyborczą i  zawsze tak jest, że jedni narzekają na drugich. Uważał, że to jest  pryzmat
przez który radny patrzy na tą gazetę. Gdyby odciął  się od tego pryzmatu przez który
patrzy na nią, to zobaczyłby zupełnie inny obraz i zobaczyłby wiele ciekawych informacji
dla mieszkańców. 

Dominik Kozaczka – radny
Nie krytykował całego biuletynu, tylko Pani Burmistrz zapowiadała, że w tym biuletynie nie
będzie polityki,  a  zdaniem radnego jednak jest.   Niezależnie przez jaki  pryzmat  na to
patrzy  Zastępca  Burmistrza  Sylwester  Jagodziński.  Na  przykładach  pokazał  co  w
kolejnych  wydaniach  biuletynu  nie  powinno  mieć  miejsca.  Prosił  o  umożliwienie
przedstawienia w biuletynie Jego spojrzenia na te sprawy.

Mirosław Bieńczyk – radny
Chciał wiedzieć na jakim etapie jest budowa chodnika na ulicy Przytorowej w Duczkach ?

Edyta Zbiec – Zastępca Burmistrza
Odpowiedziała, że chodnik będzie wykonany, bo jest to zasadna inwestycja, bo chodzi o
bezpieczeństwo dzieci, które tamtędy będą chodzić. Chodnik będzie wybudowany do ul.
Szkolnej.  Na całej długości nie będzie jednak tej samej szerokości. Najwęższe miejsca
będą miały 1,5 m. 

Mirosław Bieńczyk – radny
Kolejne pytanie radnego dotyczyło ul. długiej. Została ona wykreślona z WPF. Na budowę
tej ulicy mieszkańcy czekali z wielka nadzieją. Ulica Długa jest ulicą piaszczysta i błotnista.
Są problemy z przejazdem, a inwestycja została przesunięta na rok 2017.

Edyta Zbiec – Zastępca Burmistrza
Wyjaśniła, że inwestycja została przesunięta na rok 2017, bo zamiarem jest wykonanie jej
jako całość.  Ze względów finansowych i przetargowych jest to dużo korzystniejsze dla
gminy. Oprócz tego obecnie brak jest kompletu dokumentacji.

Mirosław Bieńczyk – radny
Poruszył też problem chodnika od Duczek do Starego Grabia. Gmina zobowiązała się do
wykupu  terenów  pod  ten  chodnik.  Sołtys  i  Rada  Sołecka  próbowali  rozmawiać  z
mieszkańcami.

Edyta Zbiec – Zastępca Burmistrza
Pod tą inwestycję trzeba wykupić ponad 3,5 tys. m2 gruntu.  To jest dużo dla budżetu
gminy, który może tego nie udźwignąć tak dużych wydatków.  W budżecie gminy jest mało
środków  z  przeznaczeniem  na  wykupy.  Zastępca  Burmistrza  sugerował,  by  sołtysi
większych starań dołożyli by przekonać ludzi, że te wykupy są dla ich dobra, bo wartość
ich nieruchomości też wzrośnie. 
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Mirosław Bieńczyk – radny
Poinformował, że mieszkańcy bardzo niechętnie odnoszą się do tego, żeby przekazać te
działki  pod chodnik.  Niektóre z nich to  są wielkości  100 m2, a  to  są duże pieniądze.
Zapytał, czy jeśli mieszkańcy nie przekażą nieruchomości, to czy zrezygnuje się z tego
chodnika ?  Województwo będzie budowało chodnik za 3,5 mln.  zł.,  a gmina miałaby
wydać 300 tys. zł. 

Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Podał  przykład  Gminy  Klembów,  gdzie  przy  budowie  takiego  chodnika,  mieszkańcy
odstępowali swoje części nieruchomości za przysłowiową złotówkę, po to by ten chodnik
mógł być zrobiony.  Dla samorządu oznacza to bezpieczeństwo dla mieszkańców, a dla
mieszkańców podniesienie wartości nieruchomości leżących przy tej inwestycji. Zastępca
Burmistrza  widział  tu  rolę  sołtysa,  który  powinien  porozmawiać  z  mieszkańcami  i  ich
uświadomił, że na inwestycji wszyscy zyskają. Gdyby trzeba było wydać kilkaset tysięcy
na wykupy, to z tej inwestycji zrobiłaby bardzo kosztowna inwestycja. Wydane zostanie
kilkaset tysięcy złotych z budżetu gminy, po to,  by podnieść wartość nieruchomości  tych
terenów w Duczkach, na czym skorzystają mieszkańcy.  Jeśli  będzie zgoda, to będzie
wybudowany ten chodnik.  Również radny Mirosław Bieńczyk powinien podjąć działania,
spotkać się z mieszkańcami i próbował ich namówić do tego, żeby ten chodnik mógł być
zrealizowany.   Radny powinien  pomóc gminie  i  mieszkańcom,  by  ta  inwestycja  miała
szanse na realizację. 

Mirosław Bieńczyk – radny
Rozmawiał z ludźmi i są problemy, bo ludzie są niechętni.  Uważał, że jeżeli przyjedzie
urzędnik  z gminy i porozmawia z mieszkańcami to będzie inna relacja. Członek Rady
Sołeckiej nie ma siły przebicia by przekonać ludzi, żeby te działki oddali za darmo.  

Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina
Powiedziała, że władzom gminy tez bardzo zależy, żeby wszystko dobrze się toczyło w tej
gminie.   W ostatni  poniedziałek,  podczas przyjęć interesantów,  byli  u Niej  mieszkańcy
Starych Lipin i 2, 5 tys. m2 pod drogę chcą oddać, by droga powstała i była utrzymywana
przez gminę. 
W Duczkach jest wybrany bardzo sprawny Sołtys. Wszyscy bardzo na niego liczyli,  że
potrafi, siłą perswazji przekonać mieszkańców Duczek i tym samym pomoże, by dla dobra
tych mieszkańców coś dobrego się  zadziało.  Urzędnicy na to  liczą i  włączą się,  żeby
pomóc Sołtysowi Duczek, bo tam się dużo dzieje. 

Andrzej Zelezik – radny
Sposób prezentacji, tego, co się działo między sesjami, radny uznał za budujący. Bardziej
jest to przyswajalne, niż wtedy gdy było to czytane. 
Omawiano temat,  tego co należy zrobić w związku ze 100-leciem Bitwy warszawskiej.
Zostało  już  mało  czasu.  Radnemu  brakowało  w  sprawozdaniu  takiego  intensywnego
działania. W rożnych kadencjach było rożne nasilenie tych prac w których zajmowano się
tym tematem. Jest  wiele  materiałów,  które można wykorzystać.   U pani  Burmistrz  byli
przedstawiciele  Augustowa.  Kiedyś  ta  sprawę  omawiano  z  samorządami  od  Dęblina,
poprzez Ostrołękę do Augustowa. Wszyscy wykazywali zainteresowanie. Również Biskup
Głódź i Prezydent RP interesowali się tym tematem, który był prezentowany na Zamku
Warszawskim,  gdzie  zorganizowano  kilka  odczytów.  Były  wykonane  prace
inwentaryzacyjne,  które  wskazały  co  i  w  którym  miejscu,  na  terenie  tego  Parku
Kulturowego się działo. Zrobiono opracowania historyczne. Radny chciałby, aby temat nie
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zniknął z kręgu zainteresowań Rady Miejskiej. Dużo już zrobiono, ale jeszcze więcej jest
do zrobienia, a czasu pozostało bardzo mało. Proponował stworzenie jakiegoś zespołu do
realizacji tych zadań. 

Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina
Słowa radnego uznała za dopingujące do większych starań w zakresie „ Czas na Muzeum
Bitwy Warszawskiej 1920 roku”. Przypomniała, że w swoim sprawozdaniu mówiła, że tym
muzeum  interesuje  się  już  Fundacja  i  Polonia  i  Zarząd  Związku  Solidarność/oddział
Mazowsze. Zapowiedziała, że na kolejnej sesji będzie prosiła radnych o podjecie uchwały
intencyjnej,  w  sprawie  budowy  muzeum.  Chodzi  o  zainteresowanie  wszystkich
samorządów.  Na  chwile  obecną  Związek  Miast  Polskich  poparł  stanowisko  w sprawie
budowy  Muzeum  Bitwy  Warszawskiej  i  będzie  ten  temat  promowany  we  wszystkich
samorządach. Burmistrz Robert Roguski, Burmistrz Dudzik i Starosta chcą podjąć takie
intencyjne uchwały, by wzmocnić Gminę Wołomin w takim przekazie. 
Trzeba mieć świadomość,  że jeżeli  zawiedzie narodowy patronat,  to  należy składać o
przyznanie środków przez Marszałka Województwa. Jednak jest to wyjście awaryjne. Pani
Burmistrz  uważa,  że  Polacy  są  tak  dumnym  narodem,  dumnymi  wołominiankami,  ale
trzeba zrobić bardzo wiele, żeby ten przekaz poszedł pozytywny w świat.  Jest to duża
rzecz do wygrania i w tej sprawie trzeba się zjednoczyć. Prosiła wszystkich radnych by byli
dobrymi ambasadorami budowy muzeum w Ossowie. 

Eugeniusz Dembiński – radny
W uroczystości, które odbywają się corocznie  w dniach 14-16 sierpnia wchodzi  muzeum
w Ossowie, wchodzi rekonstrukcja kawaleryjska tej bitwy 1920 roku, ale wchodzi również
półmaraton  zwany  „Cudem  nad  Wisłą”.  To  w  Ossowie  przelała  się  szala   i  tam  w
zwycięskiej  bitwie  Polscy  żołnierze  zwyciężyli  nad  bolszewizmem.   W  ubiegłym  roku
całość organizacji tego biegu przejął Dyrektor OSiR Radzymin i wyglądało na to, że ta
bitwa była wokół Radzymina, Kraszewa  Nowego i Kraszewa Starego się odbywała.  
Dzięki  interwencji  Dyrektora  Waldemara  Stępczyńskiego  trasa  biegu  powróciła  do
poprzedniej  trasy Radzymin-Ossów i Ossów-Radzymin na przemian. W przyszłym roku
będzie 25 -lecie tego biegu i radny proponował by bieg odbył się z Ossowa do Radzymina.
Uważał, że Jego propozycje należy już teraz wziąć pod uwagę, bo w maju Pan Mirosław
Jusiński regulamin biegu ustali  według siebie. Problemem w trasie biegu był odcinek z
Majdanu do Ossowa.
Radny proponował tez ,by ten bieg odbywał się 14 sierpnia, tak jak rekonstrukcja bitwy.
Wtedy mógłby uczestniczyć w obchodach.  Ossów zauważają nie tylko Polacy, ale cała
Europa

Zbigniew Paziewski – radny
W prezentacji była informacja o budowie ul. Dworskiej , czy to prawda ?

Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina
Przyznała.,  że  na  wniosek  mieszkańców projektowana  jest  budowa  drugiej  części  ul.
Dworskiej.

Zbigniew Paziewski – radny
Zapytał, czy nie musi być zgody Wojewódzkiego zarządu dróg Wojewódzkich ?

Bożena Kucharczyk – Naczelnik wydziału Inwestycji. 
Wyjaśniła, że odcinek ul Dworskiej od ul. Kolonia Gródek do ul. Szosa Jadowska – do
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pasa drogi wojewódzkiej, to nie ma tam skrzyżowania z droga wojewódzką. Jest tam tylko
wjazd. Nie wchodzi się w wojewódzki pas drogowy, więc nie potrzeba uzgodnień i można
projektować  ulicę  jako  drogę  wewnętrzną.  Na  wniosek  mieszkańców będzie  to  droga
zamknięta  i  nie  będzie  wjazdu  z  Szosy  Jadowskiej.  Zainstalowane  będą  dwa  słupki
kładzione,  dla  bezpieczeństwa  i  umożliwienie  dojazdu  dla  karetek  i  innych  służb
bezpieczeństwa. 

Zbigniew Paziewski – radny
Zastępca Burmistrza Sylwester Jagodziński wspomniał o darmowym basenie dwa razy w
tygodniu. Radny zapytał, czy to obejmuje szkoły podstawowe i gimnazja ?

Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina
Wyjaśniła, że idea było to, że wszystkie  416 osób z klas sportowych z gimnazjum i szkół
podstawowych wszystkie będą korzystały z basenu. To działanie ma na celu wzmocnienie
chęci  przystępowania  młodzieży  do  klas  sportowych.   Rodzice  o  to  pytali  i  to  jest
dodatkowa zachęta.  Dobrze By by ło, by wszystkie wołomińskie dzieci mogły korzystać za
darmo z basenu. Jednak na razie zaczyna się od klas sportowych. 

Zbigniew Paziewski – radny
Stwierdził, że ten pomysł jest stary, bo radni już o to walczyli, ale zawsze dyrektor OSiR
liczył pieniądze i nie udawało się tego załatwić. Młodzież innych z dyscyplin sportowych  ,
korzystając z pływalni  też  się  lepiej  rozwijają.   Radny podziękował  w imieniu kolegów
zajmujących się sportem. 
Zastępca Burmistrza Sylwester  Jagodziński  powiedział,  że zostało  zaoszczędzone 150
tys. zł. Radny zapytał w jakim to okresie ?

Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Odpowiedział,  że Pełnomocnikiem Burmistrza ds.  Sportu został  Pan Ryszard Sobiech.
Pełni ta funkcje społecznie. To on z ramienia Pani Burmistrz nadzoruje to co się dzieje w
OSiR Huragan. Dzieli się swoim doświadczeniem. Patrzy na pieniądze publiczne tak jak
patrzy  na  pieniądze  w  swojej  firmie,  czyli  oszczędnie  nimi  gospodaruje.  Jego  rady  i
zalecenia poskutkowały tym, że to co było w polanach do zrobienia zostało zrobione w
sposób gospodarski i  taniej.  To pozwoliło na zaoszczędzenie 150 tys. zł.,  które z kolei
mogą trafić na dodatkowe realizacje zadań w OSiR. 

Zbigniew Paziewski – radny
Nowoczesna tablica na boisku, sauna, oświetlenie tego terenu to 150 000 zł na pewno
będzie mało, a koszt  tego będzie dwu-trzykrotnie większy,  choć te pomysły są bardzo
dobre. 
Stwierdził, że Pani Burmistrz robi bardzo słusznie, że chwali swoich pracowników. Każdy
pracodawca  powinien  myśleć  o  swoich  pracownikach.  Jednak  cały  czas  takie
podkreślanie, że od tej chwili dobrze pracujemy nie podobało się radnemu. Powiedział, że
80-90% pracowników to są pracownicy pracujący w urzędzie wiele lat. To co oni robili w
poprzedniej kadencji ? Za co brali pieniądze ?

Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina
Kiedy odchodziła z urzędu w 2007 roku, to z tamtych starych pracowników obecnie w
urzędzie jest niewielu.  Według raportu dotyczącego terminowości załatwiania spraw w
2013 i 2014 rok nie było dobrze.  Coś było nie tak z brakiem wiedzy czy kompetencji.
Obecnie kadra się stabilizuje, wszystko w urzędzie się okłada.  Pani Burmistrz ma ostre

20



wymagania.  Ten kto ten szybki, zadaniowy sposób pracy realizuje, to świetnie radzi sobie
w urzędzie i  jest  zadowolony.   Obecna Pani  Burmistrz  odpowiada za urząd od dnia 9
grudnia 2014 roku i obecnie stwierdza i bardzo dziękuje wszystkim pracownikom Urzędu
Miejskiego  w  Wołominie,  którzy  pracują  i  są  zaangażowania  w  swoja  pracę.  Panią
Burmistrz interesują zadania, efekty, fakty, wizja tego miasta, realizacja poszczególnych
zadań. Ma świetnych zastępców, przygotowywane są świetne prezentacje z przeglądem
wszystkiego, co się dzieje. 

Zbigniew Paziewski – radny
Takie  same słowa słyszał  od  poprzedniego  burmistrz.  Ale  tak  to  jest  jak  mówił  radny
Dominik Kozaczka. 
Zwrócił  uwagę, że w swojej  wypowiedzi Pani burmistrz instruowała radnych jakie maja
czytać gazety. Radny czekał na moment, kiedy wskaże na Gazetę Wyborcza i Newsweek.
Każdy sobie czyta jaką chce gazetę.

Halina Bonecka – Dyrektor ZEASiP
Potwierdziła, że wszyscy uczniowie klas sportowych ze szkoły podstawowej i gimnazjum
będą  korzystały  z  pływalni  za  darmo.  Natomiast  to  darmowe  korzystanie  będzie
kosztowało budżet gminy ok. 200 000 zł. To nie OSIR daje za darmo, tylko w budżecie
oświaty trzeba zabezpieczyć te pieniądze. 

Maciej Łoś – radny
Był zaniepokojony sytuacją w MDK. Nie udał ię konkurs na Dyrektora MDK. Była pani
która  pełniła  obowiązki  dyrektora.  Teraz  jest  Szymon  Krzyżanowski,  który  też  pełni
obowiązki dyrektora. Radny zapytał co dalej, jaki jest scenariusz ?

Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina
Potwierdziła,  taka  była  chronologia  wydarzeń.  Prosiła  o  zwrócenie  uwagi  na  fakt,  że
konkurs  został  przez komisję  konkursową unieważniony.  W związku  z  tym,  zgodnie  z
przepisami prawa nie można było powierzyć funkcji dyrektora komuś z zewnątrz. Takie
powierzenie  na  trzy  miesiące  mogło  dotyczyć  tylko  pracownika  danej  instytucji.  Takie
powierzenie  otrzymała  Pani  Iza  Bąk.  Pani  Burmistrz  bardzo  podziękowała  Pani  Izie.
Profesjonalnie przeprowadziła dwie duże imprezy, które były organizowane przez Miejski
Dom Kultury. Przygotowała MDK do następnego sezonu. Pani Burmistrz podziękowała Jej
i wszystkim pracownikom jednostki za tą pracę. 
Myślano o tym, by ogłosić drugi konkurs. Jednak tak się zdarzyło, że Sekretarz Gminy Pan
Roman Kroner  odszedł  do  pracy w Pałacu Prezydenckim.   Pani  Burmistrz  nie  śmiała
zatrzymywać tak ważnego i potrzebnego  urzędnika do pracy w Pałacu Prezydenckim i w
terminie jaki  sobie życzył  Pan Sekretarz- odszedł.   Nie przypuszczając, że tak szybko
nastąpi rozwiązanie umowy o pracę, nie były przygotowane procedury, by ten konkurs
ogłosić.  Konkurs na dyrektora jednostki kultury jest specyficzny. Trzeba go ogłaszać w
dziennikach  ogólnopolskich  na  21  dni  przed  terminem.  Ponieważ  nie  można  było
ponownie powierzyć obowiązków Pani Izie Bąk, a mimo że sobie świetnie poradziła i była
niezastąpiona, to w przeprowadzonej rozmowie nie wykazała chęci żeby zostać docelowo
dyrektorem MDK, ze względu na swoje plany życiowe, Pani Burmistrz uszanowała decyzję
i trzeba było szybko powołać następną osobę na to stanowisko. Mógł to być jedynie jeden
z pracowników tej jednostki.  Pani burmistrz zdecydowała, by te obowiązki powierzyć Panu
Szymonowi  Krzyżanowskiemu.  Będzie  obserwowała  Jego  działania.  Ten  pan  ma
umiejętność  współpracy  z  pracownikami  i  Pani  Burmistrz  uważała,  że  sobie  świetnie
poradzi. Potem Pani burmistrz zdecyduje co dalej zrobić.  
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Maciej Łoś – radny
Przypomniał, żę w br mija 20 lat, kiedy to Rada Miejska w Wołominie podjęła decyzje o
utworzeniu Miejskiego Domu Kultury w Wołominie. Było to 16 lutego 1995 roku. Warto
byłoby pomyśleć o tych osobach, które swego czasu tworzyły kulturę w Wołominie i były
związane z MDK w Wołominie. 

Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina
Przypomniała, że dba o ludzi i umie im podziękować i w tym przypadku, wspólnie z Radą
Miejską, podziękuje tym zasłużonym, którzy potrafili ten MDK w Wołominie postawić na
nogi. Każdy zostanie stosownie wynagrodzony za nakład pracy jaki włożył w Wołomińską
kulturę. 

Jakub Orych – radny
Zapytał, co z chodnikiem w drodze wojewódzkiej 635 w Helenowie i czy jest przewidziana
do wykonania nowa elewacja szkoły w Czarnej ?

Edyta Zbieć – Zastępca Burmistrza
Przyznała, że projekt jest, ale tam jest problem, bo do podziału jest siedem działek. W tej
chwili  cała  dokumentacja  zaostrzała  skierowana  do Wydziału  Geodezji  w  urzędzie.  W
momencie gdy podział zostanie wykonany, to dokumenty zostaną przesłane do MZDW i to
oni będą realizować inwestycje. 

Tomasz Góralski – Naczelnik wydziału Geodezji i Gospodarki Mieszkaniowej
Powiedział,  że  proces związany ze  sporządzeniem map, to  jest  czas trzech miesięcy.
Przewiduje  się,  że  w  ciągu  trzech  miesięcy  będzie  komplet  map,  który  pozwoli  na
przekazanie do Wydziału inwestycji i dalsze działanie w tym temacie. 

Edyta Zbieć – Zastępca Burmistrza
Co do elewacji starej części budynku szkoły w Czarnej to potwierdziła, że w tym kierunku
chciałaby  pójść,  dlatego,  że  istnieje  potrzeba  przeniesienia  kotłowni  do  nowej  części
szkoły, jest konieczność wymiany systemu grzewczego, wymiany instalacji oświetlenia, to
trzeba będzie aplikować o jakieś środki zewnętrzne. W związku z tym potrzebne są takie
dokumenty jak  plan  niskiej  emisji,  projekty  ekologiczne.  W tym budynku  umieszczono
dolary co daje większe szanse na pozyskanie środków  finansowych na to żeby te budynki
spiąć w jednolita całość.   

Andrzej Żelezik – radny
Radni wykazują wiele troski w tematach zgłaszanych na 2016 rok w zakresie inwestycji. 
Zdaniem radnego mało było powiedziane w sprawozdaniu Burmistrzów o tym, że wiele z
tych tematów może być nie wykonanych, z uwagi na prace można nie przewidzieć, przy
zmianie ruchu w Wołominie z powodu modernizacji linii kolejowej i inwestycji dojazdu do
S8. Radni powinni zdawać sobie sprawę, że może wyniknąć wiele spraw, które są trudne
do przewidzenia w tej chwili. 

Leszek Czarzasty – Przewodniczący Rady
W sprawozdaniu brak było informacji o nakładkach na ul. Głowackiego.

Edyta Zbieć – Zastępca Burmistrza
W sprawozdaniu nie było tej informacji, bo nie było jeszcze zgłoszenia ul. Głowackiego. W
tej  chwili  zakończyły  się  postępowania  dot.  nakładek  na  ul.  Republikańskiej  i  na  ul.
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Kwiatowej w Lipinkach. Wiadomo już, że są dość spore oszczędności na kosztach tych
nakładek.  Jest sporo takich inwestycji o których jeszcze nie powiedziano tj.  np. przetarg
na wykonanie ul. Lipińskiej od ronda Małgorzaty Dydek do ul. Fieldorfa. Liczy się na spore
oszczędności. W związku z tym nakładka na ul. Głowackiego zostanie wykonana. 

Leszek Czarzasty – Przewodniczący Rady
Zwrócił uwagę, że gdy mówi się o sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej Nr 3, to
należy przypomnieć, że nie jest to zasługa jedynie Pani burmistrz, iż autorem pomysłu był
Dominik Kozaczka, a radni PiS to poparli. 

Zbigniew Paziewski – radny
W prezentacji  zabrakło mu informacji  dot. dachu w ZS Nr 5. Dach w tej  szkole jest w
bardzo złym stanie. Elewacja niszczeje, a w br szkoła obchodzi 40-sto lecie istnienia.  Nic
się nie mówi o planach jakichkolwiek prac.

Edyta Zbieć – Zastępca Burmistrza
Wyjaśniła,  że oczekuje się na realizację programu niskiej  emisji.  Jak tylko pojawia się
możliwości to będzie złożona aplikacja o docieplenie budynków, które są w takim stanie
jak ZS Nr 5.  Z dachem też zrobiony zostanie porządek. 

Pkt 8

Interpelacje i zapytania radnych

Dominik Kozaczka – radny
Radny zadał kila pytań:
-  czy  wyjście  przeciwpożarowe  w  Przedszkolu  Nr  10  zostało  wykonane  ?  Zastępca
Burmistrza  Edyta  Zbiec  obiecała  zająć  się  sprawą.,  gdy radny pytał  o  to  poprzednim
razem.

Halina Bonecka – Dyrektor ZEASiP
Odpowiedziała,  że jeśli  chodzi o sprawy przeciwpożarowe w Przedszkolu Nr 10 to,  na
podstawie  wytycznych  Straży  Pożarnej,  Pan  Saulewicz  wykonał  określona  pracę.  Po
upływie  jakiegoś  czasu,  pojawił  się  kolejny  strażak  i  powiedział,  że  jest  to  wykonane
niezgodnie z przepisami i należy zaprojektować tam zewnętrzną klatkę schodową, czyli
drugie wyjście ewakuacyjne z pierwszego pietra.  Każdy kolejny strażak mówił co innego,
a przepisy w Polsce są określone. Okazało się, żę jeden ze strażaków miał informacje, że
w jednym pomieszczeniu przebywa ponad 50 dzieci. Drugi strażak miał inna informację.
Pani dyrektor podjęła działania i rozmawiała z Panem Andrzejem Saulewiczem i Strażą.
Okazało się, że na obecna chwile ta klatka zewnętrzna nie musi być budowana.  Niedługo
sprawa ostatecznie się wyjaśni, a Dyrektor Halina Bonecka przedstawi radnym jaki jest
efekt tych działań. Na chwilę obecna nie ma zagrożenia dla bezpieczeństwa dzieci.  Nie
ma takich sytuacji, żeby powyżej 50 dzieci przebywało w jednym miejscu. 

Dominik Kozaczka – radny
Przeczytał wypowiedzi dwóch uczestników konkursu na dyrektora MDK, którzy mieli duże
zastrzeżenia do sposobu przeprowadzenie tego konkursu.
Radny prosił o udostępnienie mu protokołu z tego konkursu.
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Mariusz Kądzielski – Radca Prawny Urzędu
Oświadczył, że protokół nie podlega udostępnieniu, bo zawiera treści chronione prawem.

Dominik Kozaczka – radny
Jeśli w tym protokole są dane osobowe, to je można zamazać. Lista imienna uczestników
konkursu jest powszechnie znana. 

Mariusz Kądzielski – Radca Prawny Urzędu
Pracownikiem samorządowym jest osoba zatrudniona i dopiero wtedy można podać jej
nazwisko w związku z publikacją o ogłoszeniu wyników konkursu. Pozostali kandydaci nie
są pracownikami  i  ich  danych  się  nie  przedstawia.   Trzeba się  zastanowić,  czy dane
zawarte w protokole nie mogłyby zidentyfikować osoby. W związku z tym takich danych
nie  można podawać  ze  względu  na zakaz wynikających  z  ustawy o  ochronie  danych
osobowych, chyba, że te osoby wyraziłyby zgodę. 

Dominik Kozaczka – radny
Radny  chciałby  zobaczyć  ten  protokół,  a  dane  osobowe  tych  kandydatów  go  nie
interesują. Mogą one być zamazane, by nie można było odczytać adresów zamieszkania i
PESEL. Jeżeli publicznie uczestnicy, publicznie w prasie podważają kompetencje komisji,
twierdząc, że działała ona niekompetentnie, powołując się na wspomniany protokół , to dla
wyjaśnienia niedomówień należałoby przygotować ten protokół w takiej formie, by mógł on
być odczytany publicznie, a dane osobowe mogą być zamazane. 
Poprosił, aby radca prawny wyjaśnił jakie dane nie mogą być ujawniane poza adresem i nr
pesel. 

Mariusz Kądzielski – Radca Prawny Urzędu
Odpowiedział, że każde dane , które mogłyby spowodować identyfikacje osoby. Taka jest
definicja ustawowa, Do każdej sprawy należy podejść indywidualnie. 

Dominik Kozaczka – radny
Na poprzedniej sesji Pani burmistrz odczytała listę osób, które startowały w konkursie na
dyrektora. Są One więc znane. Jeśli nawet ktoś zamaże te dane osobowe, to jakie to teraz
ma znaczenie. 

Mariusz Kądzielski – Radca Prawny Urzędu
Nie powiedział, że na pewno nie można udostępnić tego protokołu, tylko, ż eto wymaga
głębszej analizy. Trzeba go przeanalizować, by sprawdzić czy dane w nim zawarte mogą
być udostępnione. 

Leszek Czarzasty – Przewodniczący Rady
Poprosił  o  dokonanie  analizy  i  poinformowanie  radnych,  czy  taki  protokół  można
udostępnić i w jakiej formie ? 

Dominik Kozaczka – radny
Kolejne pytanie dotyczyło dyrektora OSiR. Był nabór i radny zapytał, czy są kandydaci na
to stanowisko i czy można się spodziewać wyniku rozstrzygnięcia tego konkursu. 

Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina
Poinformowała, że zgłosiło się 6 osób. Trwa weryfikacja,  czy wszystkie osoby spełniły
wymagania formalno-prawne. W kolejnym dniu Zastępca Burmistrza udzieli odpowiedzi na
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pytanie radnego. 

Dominik Kozaczka – radny
Stwierdził, że w kuluarach mówi się, że niebawem zostanie zmieniony Prezes ZEC. Czy
na stanowisko Prezesa ZEC zostanie zorganizowany konkurs ?

Elżbieta Radwan - Burmistrz Wołomina
Od  wielu  lat  był  zwyczaj,  że  na  Prezesów  Spółek  Gminnych  w  Wołominie  nie
organizowano konkursów.   

Mariusz Kądzielski – Radca Prawny Urzędu
Odpowiedział, że jeśli chodzi o Prezesów Spółek Gminnych to pytanie radnego zostało
zadane  niewłaściwej  osobie.  Tą  kwestię  należałoby  poruszyć  z  członkami  Rad
Nadzorczych Spółek. To Rady nadzorcze zatrudniają Prezesów Spółek Komunalnych i to
oni decydują o sposobie  zatrudnienia. 
Na  pytania  radnych  odpowiedział,  że  Radę  Nadzorcza  powołuje  zgromadzenie
wspólników, a zgromadzeniem wspólników w przypadku spółek gminnych jest Burmistrz.

Dominik Kozaczka – radny
Stwierdził,  że  To Pani  Burmistrz  jest  osobą,  która  wykonuje  czynności   zgromadzenia
wspólników i musi wiedzieć co się dzieje w spółkach i za to odpowiada. Dlatego radny
zadał  proste pytanie,  czy to jest  prawda, że będzie zmieniony Prezes ZEC, czy na to
stanowisko przewidziany jest dotychczasowy Zastępca Burmistrza Sylwester Jagodziński,
czy zostanie zorganizowany konkurs ?

Elżbieta Radwan - Burmistrz Wołomina
Nie chcąc drążyć tematu i omawiać co kto mówi na mieście, wyjaśniał, że Prezes Edward
Olszowy odchodzi na emeryturę. Wcześniej został zatrudniony drugi wiceprezes na czas
przejmowania  obowiązków.  Docelowo nie  będzie dwóch wiceprezesów.  Pani  Burmistrz
oczekuje na rekomendacje Rady Nadzorczej i wszystko się niedługo wyjaśni. Przyznała ,
że  kandydatura  Pana  Sylwestra  Jagodzińskiego  jest  rozważana  ,  tak  jak  kandydatura
Dominika Kozaczki na stanowisko Zastępcy Burmistrza. 

Dominik Kozaczka – radny
Otrzymał opinie prawną, mówiącą, że nie ma przeszkód by spółki gminne przedstawiały
rejestry zawieranych umów w BiP.  Takie rejestry przedstawia w internecie tylko Urząd i
ZEAS. Pozostałe jednostki  nie umieszczają do wiadomości publicznej. Cztery miesiące
temu  Pani  Burmistrz  zobowiązała  się  do  tego,  że  doprowadzi  by  te  rejestry  były
zamieszczone. Dlaczego tych informacji nie ma jeszcze na stronie BiP.

Olga Ludwiniak – Wydział Organizacji Urzędu
Odpowiedziała, że jednostki organizacyjne zostały zobowiązane do zamieszczenia swoich
rejestrów  umów  zawieranych  przez  jednostki,  zgodnie  z  wzorem  obowiązującego
zarządzenia  obowiązującego  w  Urzędzie  Miejskim.  Z  posiadanej  wiedzy  wynika,  że
niektóre jednostki już zamieściły te rejestry. Do jednostek został wysłany e-mail w imieniu
Pani  Burmistrz,  że  jednostki  w  trybie  pilnym maja  sprawdzić  i  uzupełnić  swoje  strony
internetowe i   Biuletyny Informacji  Publicznej  o  dane  ,  które  są  wymagane  ustawą o
dostępie  do  informacji  publicznej.  W  przyszłym  tygodniu  zostanie  skontrolowane,  czy
jednostki zamieściły te wszystkie dane. Jednostki są kontrolowane. 
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Tomasz Kowalczyk – radny
Zapytał co się dzieje z internetem dla sołectw.  Sołtysi mówią, że jakieś próby trwają, a w
innych sołectwach nie wiedzą czy coś się dzieje. 

Edyta Zbieć – Zastępca Burmistrza
Odpowiedziała, że projekt „Internet dla Sołectw” żyje i ma się nieźle, choć był taki moment
zagrożenia. Ostatecznie został  zrealizowany w terminie, ale była nawałnica w lipcu. To
spowodowało częściowa awarie systemu. Dodatkowo doszło do rozszczelnienia sprzętu.
Na to są stosowne dokumenty.  W związku z tym siec została zniszczona. Obecnie sieć
została  wyprowadzona  i  wszystko  zaczyna  działać.  Sprzęty  uszkodzone  zostały
wymienione na nowe, bez wad fabrycznych i skonfigurowane. 

Tomasz Kowalczyk – radny
W przedstawionej  informacji  zabrakło mu planu zagospodarowania przestrzennego dla
Nowego Grabia. Dotyczy on m.in. cmentarza w Nowym Grabiu. 

Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Jest uchwała o przystąpieniu do sporządzenia tego planu. Ten plan jest w fazie końcowej,
ale nie można powiedzieć, że jeszcze w br zostanie on wyłożony do wglądu publicznego.
Przyszły rok jest terminem realnym do jego uchwalenia. 

Tomasz Kowalczyk – radny
W tygodniku Wieści Podwarszawskie radny przeczytał  artykuł na temat Centrum Usług
Wspólnych.  Ustawa  z  czerwca  br.  zobowiązuje  ZEAS  do  pewnych  dostosowań
dotyczących  tej  ustawy.  Radny  zapytał,  na  jakim  to  jest  etapie  i  czy  myśli  się  o
zorganizowaniu takiego centrum ? Jaka rolę w tym miejscu będzie pełnił ZEASiP ?

Marta Maliszewska – Skarbnik Gminy
Przepisy są w trakcie analizy.  To Rada Miejska będzie zobligowana do podjęcia takiej
uchwały.  Na  obecna  chwile  jest  jeszcze  za  wcześnie  by  przesadzać  co  do  losów tej
sprawy, bo trzeba przeprowadzić szczegółową analizę Centrum. Centra usług wspólnych
polegają na tym, że jedna organizuje i prowadzi obsługę administracyjną i ekonomiczną
nie tylko w tym przypadku szkół i przedszkoli, ale również jednostek organizacyjnych w
samorządach.  W niektórych gminach powstały takie  Centra Usług Wspólnych.  Średnio
przez cztery lata klaruje się sytuacja, żeby one działały poprawnie.  Pani Skarbnik znane
są zmiany tych przepisów są one analizowane. 

Tomasz Kowalczyk – radny
Zaoferował swoja pomoc, bo zna Centrum Usług Informatycznych, które funkcjonuje od lat
we Wrocławiu. Zostało to wydzielone z budżetu miasta. Jest dobrym przykładem, a radny
ma tam dobre kontakty i można porozmawiać jak to działa. 
W  związku  z  krążącymi  plotkami,  radny  zapytał,  czy  jest  to  prawdą,  że  MZO  grozi
upadłość ?.Wzięte są kredyty, są jakieś dofinansowanie, a jest problem z pozwoleniami na
funkcjonowanie. Ostatnio była jakaś akcja z wbijanymi słupami. Skąd pochodziły te pale,
czy był na nie jakiś przetarg ? Prosił o informacje przedstawiciela Spółki. Niepokoją się i
mieszkańcy i pracownicy MZO. 

Igor Sulich – Członek zarządu MZO
Odpowiedział, że na dzień sesji, jeśli chodzi o zobowiązania z tytułu płatności kredytów
róznego rodzaju tj.  43 tys.  miesięcznie jako zobowiązania wobec SK Banku i  240 tys.
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płatne od grudnia 2015 roku jako kredyt preferencyjny z RDOŚ.
Pale o których mówił  radny, to całe postępowanie związane z wyłonieniem wykonawcy
odbyło się przed zatrudnieniem Pana Igora Sulicha w MZO.  Realizacja została wykonana
na początku sierpnia.  To kosztowało ok. 140 tys. zł. Polegało na wbiciu pali w skarpę
składowiska, po to by się nie osuwało. 
Na chwile obecną MZO posiada lokatę w wysokości kilku mln. zł. Oznacza to,że płynność
spółki nie jest zagrożona.
Jeśli  chodzi o pozwolenie zintegrowane na działalność RIPOK, to inwestycja w sensie
technicznym została wykonana, natomiast nie ma pozwolenia na użytkowanie. Wniosek
na  pozwolenie  zintegrowane  został  złożony  w  marcu  2014  roku.  Postępowanie  z
przerwami  trwa  cały  czas.  W tej  chwili  postępowanie  zostało  zawieszone  na  wniosek
MZO, ze względu na konieczność uzupełnienia dokumentacji. W tej dokumentacji znalazł
się raport początkowy mówiący o tym co mamy w tym miejscu gdzie to składowisko ma
być  wykonane.  Raport  początkowy  jest  wykonywany  i  były  wykonane  wiercenia  na
składowisku. 

Tomasz Kowalczyk – radny
Zapytał, co się stanie jeśli MZO nie otrzyma tego pozwolenia zintegrowanego, a NFOŚ
prosi o pieniądze ?

Igor Sulich – Członek zarządu MZO
Umowa z NFOŚ mówi o tym, że w październiku musi być spełniony efekt ekologiczny.
Spełnienie tego efektu ekologicznego w październiku jest nierealne. Były jednak sygnały,
że ten termin jest molinowy do przesunięcia. Wniosek o przesunięcie terminu jest w trakcie
realizacji.  Jesli  chodzi  o  pozwolenie  zintegrowane,  to  procedura  trwa  i  jeśli  wszystkie
wymogi  przewidziane  ustawa  ochrony  środowiska  zostaną  spełnione,  to  Urząd
Marszałkowski nie ma prawa odmówić takiej decyzji.

Radosław Ufnal – Sołtys Starych Lipin 
Usłyszał, że były wykonywane jakieś prace by wykonać ten raport  początkowy. Raport
początkowy jest z marca 2014 roku ?

Igor Sulich – Członek zarządu MZO
Wyjaśnił,  że raport początkowy to jest elementem wniosku o pozwolenie zintegrowane.
Wcześniej  nie  był  zdefiniowane  w  prawie  ochrony  środowiska.  Natomiast  propozycje
zmian rozporządzenia do ustawy mówią o tym , że to będzie obowiązkowy załącznik. Ze
względu na to, że Urząd Marszałkowski ma pewne wątpliwości, jest to wykonywane na
zapas.  W  przekonaniu  Zarządu  MZO  jest  to  niezbędne  by  szybciej  to  pozwolenie
zintegrowane uzyskać. 

Bogdan Sawicki – radny
Zapytał,  czy  prawda  jest,  iz  to  zewnętrzna  firma  pomaga  MZO  w  przygotowaniu
dokumentów ?

Igor Sulich – Członek zarządu MZO
Jeśli chodzi o przygotowanie dokumentacji do uzyskania pozwolenia zintegrowanego to
była  zatrudniona  firma  z  Piotrkowa  Trybunalskiego.  Ze  względu  na  to,  że  takie
postępowanie  powinno  trwać  pół  roku,  a  trwało  ponad  rok,  umowa  z  dotychczas
przygotowująca dokumentacje firmą została rozwiązana. Została zatrudniona firma i to ona
jest odpowiedzialna za przygotowanie wszystkich niezbędnych załączników.
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Bogdan Sawicki – radny
Zapytał jaki jest koszt takiej usługi ?

Igor Sulich – Członek zarządu MZO
Z tego co mu wiadomo to jest to koszt 20 tys. zł. netto. 

Zbigniew Paziewski – radny
Prosił  by wrócił  dobry zwyczaj  i  radni  byli  zapraszania  na odbiory inwestycji.  Ostatnio
radny nie otrzymał zawiadomienia o odbiorze parkingu przy ul. Wąskiej. 

Edyta Zbieć – Zastępca Burmistrza
Jest bardzo duże tempo pracy, i nie zaproszenie radnego nie wynika z żadnej złośliwości.
Na przyszłość postara się pamiętać o prośbie radnego. 

Zbigniew Paziewski – radny
Radny jest Przewodniczącym Komisji bezpieczeństwa i Przewodniczącym Rady Seniorów.
Ze spotkań tych gremiów wysłany został raport i  wnioski dot. uwag, jakie są do ulic w
obrębie  miasta.  Mijają  dwa  miesiące,  a  to  pozostaje  bez  echa.   Niektórzy  radni  z
poprzedniej kadencji denerwowali się na poprzedniego burmistrza, że nie odpowiada na
pisma. Radny przyznawał rację kolegom, bo burmistrz powinien szanować wszystkich, by
ta współpraca się układała. Radny prosił więc o udzielanie odpowiedzi na przychodzące
pismo,  lub  omawiać  się  na  spotkanie.  Zwracali  uwagę  na  niebezpieczeństwo
skrzyżowania ulicy Lipińskiej i ul. Mickiewicza. Od złożenia pisma w tej sprawie na tym
skrzyżowaniu były trzy groźne wypadki.

Edyta Zbieć – Zastępca Burmistrza
Ma świadomość co do niebezpieczeństwa skrzyżowania, o którym radny mówi.  Natomiast
powiat  określił  się  jednoznacznie,  że  poprawa  bezpieczeństwa  na  tym  skrzyżowaniu
zostanie sfinansowana ze środków powiatowych.  Na sesji powiatowej z pewnością na ten
cel zostały przesunięte środki i z pewnością w br to wyniesione skrzyżowanie zostanie
zbudowane. 

Olga Ludwiniak – Wydział Organizacji Urzędu
Wyjaśniła, że z pismem Komisji bezpieczeństwa Pani Burmistrz się zapoznała i zostało
ono przekazane zgodnie z właściwością do Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich i
do Starostwa.  Oczekiwana jest odpowiedź. 

Edyta Zbieć – Zastępca Burmistrza
Przypomniała,  że gdy był  pierwszy wypadek na wspomnianym skrzyżowaniu to poszła
informacja  do  Wieści  Podwarszawskich  i  w  artykule  była  informacja,  że  Komisja
Bezpieczeństwa wskazała to skrzyżowanie jako niebezpieczne. 

Zbigniew Paziewski - radny
Jest wiele punktów do których są zastrzeżenia tak radnych jak i policjantów z Wydziału
Ruchu Drogowego Komendy Powiatowej w Wołominie. 
Na ulicy Karpackiej jest nieruchomość ze starą budą. Mieszkańcy proponują ustawienie
zabawek na tym placu. Okoliczne ulice zostały ładnie odnowione i dzieci bawią się na tych
ulicach. Przy budowie przejazdów, to tam będzie wzmożony ruch samochodów. 
Radny zapytał, czy można postawić zabawki na nieruchomości, której nie jest jasny stan
prawny. 
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Edyta Zbieć – Zastępca Burmistrza
Poinformowała, że jeśli gmina nie ma prawa własności, to nie ma możliwości ustawienia
tam placu zabaw.  Natomiast można się zorientować, co to jest za nieruchomość i czy
wchodzi w grę zasiedzenie. 

Tomasz Góralski – Naczelnik Wydziału Geodezji
Przyznał,  że  wpłynęła  petycja  mieszkańców  związana  z  nieruchomością  przy  ul.
Karpackiej. Rzeczywiście jest to idealne miejsce na urządzenie placu zabaw i dobrze by
się stało gdyby udało się na tym terenie umieścić tego rodzaju urządzenia. 
Jednak  nie  zawsze  udaje  się  pozyskań  nieruchomość  przez  zasiedzenie.  Mogą  być
problemy  aby  udowodnić,  że  gmina  dysponowała  nieruchomością  jako  samoistny
właściciel. Analiza będzie również pod kątem innych regulacji, które pozwolą na uzyskanie
tytułu prawnego. Na dzień sesji brak jest tytułu prawnego i nie można zorganizować tam
placu zabaw.

Zbigniew Paziewski – radny
Powrócił  do tematu pomieszczeń dla emerytów. Na spotkania w lokalu na ul  .Szopena
przychodzi ok. 150 osób. Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego proponował lokal na ul.
Sikorskiego 88. Emeryci to osoby mniej sprawne i dla nich dotarcie na ul. Sikorskiego 88
jest trudne. Do lokalu na ul. szopena są zastrzeżenia Inspektora Nadzoru Budowlanego.
Natomiast właściciel lokalu piętro wyżej wykonuje remont tego lokalu i będzie mieszkał.
Może należy zaprosić Inspektora Nadzoru budowlanego do tgo lokalu, by ponownie ocenić
czy  może  ewentualny  remont  w  tym  pomieszczeniu  ,  spowoduje  zgodę  na  dalsze
użytkowanie.  

Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Przyznał, że była taka propozycja lokalowa dla Związku Emerytów. Takie propozycje są
możliwe  jedynie  w  przypadku,  gdyż  gminnego  zasobu  lokali  użytkowych  uda  się
wygospodarować jakiś lokal.  
Zastępca Burmistrza rozumie emerytów, że lokal na ul. Sikorskiego jest daleko, a wszyscy
są przyzwyczajeni do tego, że wszystko jest w okolicach stacji PKP.  Brak jest mody na
korzystanie z komunikacji miejskiej, a w ramach rozwoju komunikacji miejskiej, pod tym
budynkiem na ul. Sikorskiego będzie umiejscowiony przystanek autobusowy. 
Obiecał  przyjrzeć  się  tej  nieruchomości  na  ul.  szopena  pod  kątem  dalszego  jej
użytkowania. Wie również , że współwłaściciel czyni tam remonty, co z pewnością ma na
celu  doprowadzenia  tego  budynku  do  możliwości  użytkowych.  Gmina  również  musi
określić jaki będzie koszt remontu, czy gminę na to stać. Ale tak czy inaczej emerytom
jakiś  lokal  trzeba  zapewnić.  Wolą  Pani  Burmistrz  jest  to,  aby  ten  lokal  zapewnić  jak
najszybciej.  Jednak  będzie  to  możliwe  wtedy  gdy  zasobie  komunalnym  zostanie
wygospodarowany odpowiedni lokal. 

Konrad Fuśnik – Wiceprzewodniczący Rady
Zwrócił  uwagę,  że  na  ul.  Kościelnej  działa  tylko  jedna  lampa  oświetleniowa.  Prosił  o
naprawę. Wie, że jest to jeszcze w ramach gwarancji.

Zbigniew Paziewski – radny
Po raz kolejny prosił  przeniesienie wiaty przystankowej na ul. Kościelnej ( naprzeciwko
Biedronki ) bliżej ogrodzenia, bo to przeszkadza mieszkańcom, że stoi w chodniku.
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Irena Turek – Przewodnicząca Rady Osiedla Sławek – Nowa Wieś
Prosiła o zwrócenie uwagi na jeszcze jedno ważne niebezpieczne skrzyżowanie to jest na
skrzyżowanie  ul.  Łukasiewicza,  Geodetów,  Głowackiego.  Sześć  lat  temu  został
opracowany projekt ronda w tym miejscu. Projekt przeterminował się. A tam bardzo często
dochodzi do wypadków i jest to bardzo niebezpieczne skrzyżowanie. 
Rada  Osiedla  Sławek  –  Nowa  Wieś  prosiła  o  projekt  organizacji  ruchu  na  czas
przebudowy  Linii  Kolejowej,  bo  to  osiedle  będzie  narażone  na  zwiększony  ruch
samochodów.  

Edyta Zbieć – Zastępca Burmistrza
jak Jej wiadomo na tym skrzyżowaniu docelowo ma powstać rondo. Zbliża się inwestycja
kolejowa. Gmina Wołomin wystąpiła o pewne korekty dot. tymczasowej organizacji ruchu,
która  przedstawił  TORPOL.  Sygnalizacja  świetlna  będzie  na  ul.  1-go  Maja  na
skrzyżowaniu z ul. Sikorskiego. Czy na ul. Geodetów sygnalizacja będzie tego jeszcze nie
wiadomo. Zastępca Burmistrza uważała, że zasadne by było aby prosić o zainstalowanie
sygnalizacji świetlnej w tym miejscu, o którym mówiła Pani Przewodnicząca Rady Osiedla.

Leszek Czarzasty – Przewodniczący Rady
Przypomniał,  że  kiedyś  wnioskował  o  wystąpienie  o  ustawienie  na  tym  skrzyżowaniu
radaru,  gdyż  kierowcy  rozwijają  tam  duże  prędkości  ,  a  za  chwile  zwalniają  bo  jest
przejazd.  

Przewodniczący Rady ogłosił  15 min przerwę w obradach.  Po zakończeniu przerwy o
godz. 20:05 kontynuowano realizację porządku obrad.

Po przerwie na sali nieobecni byli radni: Jakub Orych, Emil Wiatrak, Zbigniew Paziewski,
Krzysztof Rembelski, Mariusz Stępnik, Paweł Banaszek. Mateusz Bereda

Pkt 9

Leszek Czarzasty – Przewodniczący Rady
Wnioskował o zgodę radnych na nieczytanie treści projektów uchwał, gdyż radni tą treść
posiadają w wersji papierowej i elektronicznej. 

Radni wyrazili zgodę w głosowaniu jawnym za- 14 głosów, przeciw-0, wstrz.-2 osoby

Na salę obrad powrócili radni: Mateusz Bereda, Krzysztof Rembelski, Zbigniew Paziewski,
Paweł Banaszek

Uchwała Nr XI-85/2015 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Wołomin na rok
2015;

Marta Maliszewska – Skarbnik Gminy
Omówiła uzasadnienie do wprowadzanych zmian w projekcie uchwały dot. zmian budżetu
Gminy  Wołomin  na  2015  rok.  Treść  uzasadnienia  została  załączona  do  egzemplarza
archiwalnego uchwały.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 20 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała  Nr  XI-86/2015 w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
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Wołomin na lata 2015-2024;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 20 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XI-87/2015  w sprawie  utworzenia  w Gminie Wołomin odrębnego obwodu
głosowania;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 20 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

                                                   Na salę obrad przybył radny Mariusz Stępnik godz.20:15

Uchwała Nr XI-88/2015 w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych
taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego odprowadzania ścieków;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 21 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała  Nr  XI-89/2015 w  sprawie  regulaminu  dostarczania  wody  i  odprowadzania
ścieków;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 21 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XI-90/2015 w sprawie ustanowienia pomników przyrody „Andrzej” i „Witold”;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 21 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała  Nr  XI-91/2015 w  sprawie  zmiany  programu  profilaktyki  i  rozwiązywania
problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 21 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XI-92/2015  w sprawie Statutu Ośrodka Profilaktyki  i  Terapii  Uzależnień –
Samodzielnego publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej z siedzibą w Wołominie przy ul.,
Powstańców 9.  

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 21 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XI-93/2015 w sprawie Statutu Miejskiego Zakładu Dróg i Zieleni w Wołominie;

Zmiana numeracji paragrafów z § 6 na § 5

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 21 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała  Nr  XI-94/2015 w  sprawie  nadania  Statutu  Ośrodkowi  Sportu  i  Rekreacji
„Huragan” w Wołominie;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 21 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XI-95/2015 w sprawie nadania Statutu Miejskiego Domu Kultury;

Poprawka w § 10 pkt 3 i 4
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Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 21 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XI-96/2015 w sprawie nadania Statutu Straży Miejskiej w Wołominie;

Leszek Czarzasty – Przewodniczący Rady
Odczytał  wniosek  o  dokonanie  poprawki  w  treści  uchwały:  W §  11  pkt  1  po  wyrazie
„gazowniczej” dodaje się „nieprawidłowościach w oznakowaniu pionowym i poziomym ulic”

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 21 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

    Na salę obrad przybył radny Emil Wiatrak godz. 20:22

Uchwała Nr XI-97/2015 w sprawie Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Wołominie;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 22 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała  Nr  XI-98/2015 zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  powołania  samorządowej
instytucji  kultury pod nazwą „Park Kulturowy Ossów – Wrota Bitwy Warszawskiej  1920
roku” i nadania jej statutu;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 22 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała  Nr  XI-99/2015  w  sprawie  określenia  szczegółowego  sposobu  i  zakresu
świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 22 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XI-100/2015 w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie
odpadami  komunalnymi,  ustalenia  stawki  takiej  opłaty  oraz  ustalenia  stawki  opłaty  za
pojemnik o określonej pojemności;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 22 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XI-101/2015 w sprawie powierzenia Miejskiemu Zakładowi Oczyszczania Sp.
z  o.o.  w  Wołominie  wykonywania  zadań  własnych  Gminy  Wołomin  polegających  na
zagospodarowaniu odpadów komunalnych;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 22 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XI-102/2015 w sprawie przekazania nieruchomości;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 22 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwałę Nr XI-103/2015 w sprawie użyczenia nieruchomości;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 22 głosów, przeciw-0, wstrz.-0
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Uchwała Nr XI-104/2015 w sprawie podjęcia prac nad zmianą granic Parku Kulturowego
pod nazwą „Ossów wrota Bitwy Warszawskiej 1920 roku”;

Dominik Kozaczka – radny
Poza zmiana granic Parku ma powstać plan zagospodarowania przestrzennego. Radny
chciał się dowiedzieć kiedy planowane jest przystąpienie do przygotowania tego planu.
Czy jakieś prace zostały już rozpoczęte ?

Paweł Seweryniak – Naczelnik Wydziału Urbanistyki
Radni  podjęli  już  uchwałę  o  przystąpieniu  do  sporządzenia  planu  miejscowego  dla
miejscowości  Ossów.  Plan  oczekuje  w  kolejce  do  procedowania.  Obecnie  w
przygotowaniu  jest  18  planów  miejscowych  i  Wydział  Urbanistyki  stara  się  kolejno
przygotowywać te plany.  
Poprosił również o dokonanie autopoprawki w treści uchwały w §5 1 pkt 2 gdzie jest mowa
o ogłaszaniu w prasie miejscowej i w sposób zwyczajowo przyjęty „w miejscowości Ossów
w Gminie Wołominie” 

Dominik Kozaczka – radny
Rozumie,  że jest kolejność wykonywania tych planów, ale tam miały być uregulowane
pewne kwestie. Radny zapytał o termin konkretny wykonania tego planu.

Paweł Seweryniak – Naczelnik Wydziału Urbanistyki
Odpowiedział, że przy pracach nad planem miejscowym Ossowa, kiedy była rozważana
sprawa  granic  Parku  Kulturowego,  rozmawiano  z  Mazowieckim  Wojewódzkim
Konserwatorem Zabytków na temat tego co On chciałby widzieć w tym planie na temat
przewidywanych funkcji  w tym Parku. Były sugerowane różne funkcje, w tym skansen,
ogródki  działkowe  i  rolnictwo.  Jednak  nie  jest  to,  to  czego  oczekują  mieszkańcy.
Mieszkańcy określili swoje oczekiwania. Oczekują, że albo gmina dopuści tam zabudowę
mieszkaniową, albo wykupi od nich te tereny przewidziane pod Park Kulturowy. Oceniono
skutki finansowe w przypadku uchwalenia planu miejscowego. Koszt jest rzędu 10 mln. zł.
Jeśli  trzeba  by  było  wykupić  nieruchomości.  Dlatego  najpierw  trzeba  wypracować  z
konserwatorem zabytków stanowisko co on by dopuścił w tym obszarze. Zanim rozwinie
się temat planu miejscowego w tym rejonie. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 22 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała  Nr  XI-105/2015 w  sprawie  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 22 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XI-106/2015 w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć
logopedów, pedagogów, psychologów oraz doradców zawodowych prowadzących zajęcia
związane  z  wyborem kierunku  kształcenia  i  zawodu  w celu  wspomagania  uczniów w
podejmowaniu  decyzji  edukacyjnych  i  zawodowych,  zatrudnionych  w  szkołach  i
przedszkolach prowadzonych przez Gminę Wołomin;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 20 głosów, przeciw-0, wstrz.-2 osoby
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Uchwała Nr XI-107/2015 w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i
wykupu;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 22 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XI-108/2015 w sprawie określenia szczegółowych zasad , sposobu i trybu
udzielania  ulg  w  spłacie  należności  pieniężnych,  mających  charakter  cywilnoprawny,
przypadających Gminie Wołomin lub jej jednostkom podległym;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 22 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XI-109/2015 w sprawie  wyrażenia  zgody na dzierżawę nieruchomości  na
okres 5 lat w trybie bezprzetargowym;

Wprowadzona autopoprawka w pkt 15 poprawka polegająca na zmianie numeracji działek:
omyłkowo wpisano nr działki 14/24 a powinno być 114/24

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 22 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XI-110/2015 w sprawie nabycia nieruchomości;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 22 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała  Nr  XI-111/2015  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  służebności
przesyłu na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. z o.o.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 22 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XI-112/2015 w sprawie  wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości na
okres 5 lat w trybie bezprzetargowym;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 22 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XI-113/2015 w sprawie zmiany regulaminu parkingu działającego w systemie
typu Parkuj i Jedź przy ul. Wąskiej w Wołominie;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 21 głosów, przeciw-0, wstrz.-1 osoba

Pkt 10

Leszek Czarzasty – Przewodniczący Rady
Powiedział,  że  wszystkie  informacja,  które  należało  przekazać  kolegom  radnym,  były
przekazywane na bieżąco droga e-mail.
Poinformował,  że  będzie  zmiana  terminu  kolejnej  sesji  i  sesja  odbędzie  się  22
października 2015 roku. 
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W związku z wyczerpaniem ustalonego porządku obrad Przewodniczący Rady Leszek
Czarzasty zamknął XI sesję Rady Miejskiej w dniu 17 września 2015 roku o godz. 20:45.
Wszystkie uchwały podjęte w trakcie sesji stanowią integralną część niniejszego protokołu.
Wydruk protokołu głosowania wraz z imiennym wykazem wyników głosowania stanowi
załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu.

Protokołowała                            Sekretarz obrad                             Przewodniczący obrad 

Grażyna Płaneta                      Mateusz Bereda                                   Leszek Czarzasty. 
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